
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  
 
Na 18. redni seji, dne 23. februarja 2017, so člani Občinskega sveta postavili vprašanja 
oziroma predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja naslednje odgovore:  

  
MAJA TAŠNER VATOVEC, vodja Kluba Združena levica: 
 

1. Vprašanja glede nakupa obrambnega stolpa v Glemu sem pisno poslala 
strokovni sodelavki. 

 
PISNO: 

 
VPRAŠANJE GLEDE NAKUPA OBRAMBNEGA STOLPA V GLEMU 

 
»Pozdravljeni,  
 
nakup obrambnega stolpa v Glemu za 551.000 € je v zadnjem času dvignil veliko prahu. 
Odprla se je vrsta vprašanj, od upravičenosti vložka do ustreznosti postopka. 
 
Dejstvo je, da je stolp bil ruševina, ki ga je obnovil arhitekt Viljem Šantavec (ta v njem tudi še 
stanuje) oz. njegovo podjetje Adria Domus, med drugim na kulturno-varstveno neprimeren 
način, in ga je zaradi insolvenčnosti sodišče dalo na dražbo. 
 
Zaradi nepremišljene prenove (od prvotne stavbe ostaja samo še ena stena) se postavljajo 
pod vprašanj tudi estetski, ambientalni in kulturno-dediščinski potenciali za razvoj stolpiča kot 
turistične točke. Gre torej za še eno nepremišljeno in samovoljno odločitev, sprejeto čez noč, 
na lastno pest in brez planiranja. 
 
Ob tem bode v oči še pomanjkanje vrste formalnih temeljev za tovrsten nakup. Občinski svet 
Mestne občine Koper je na svoji 17. redni seji sprejel Sklep o letnem načrtu ravnanja s 
stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2017, št. 478-414/2016, v 
katerem nakup ni naveden oz. predviden. 
 
Iz občinske uprave ste se v svojem odzivu na medije sklicevali na to, da je v letnem načrtu 
določeno, da odločitev o spremembah in dopolnitvah načrta sprejme župan sam. To naj bi 
župan tudi naredil in sprejel sklep št. 478-48/2017, ki pa ga niste predstavili občinskemu 
svetu in pa javnosti. 
 
Ob tem moramo opozoriti, da gre v tem primeru za eklatantno zavajanje, saj 32. člen Sklepa 
o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 
2017 jasno določa, da lahko take odločitve župan sprejme za vrednosti do višini 20.000,00 €. 



 

 

Za vrednosti nad tem zneskom pa mora tako dopolnitev oz. spremembo sprejeti občinski 
svet. 
 
Sedaj ste za 18. redno sejo predlagali spremembe in dopolnitve načrta, ki navidezno rešuje 
stvari za nazaj, v resnici pa je to posredno priznanje krivde oz. storjene napake. Ob tem pa 
sklepa, ki ju predlagate za to sejo, niti ne rešujeta nezakonitosti oz. zlorabe položaja, ki si jo 
je dovolil župan. 
 
Ob upoštevanju določb Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti (ZSPDSLS), župan MOK nima pravne podlage za sprejem spremembe načrta, 
ker: 
 

- spremembe načrtov zakon sploh ne dopušča (razen po določbah 12. člena zakona), 
- mu sprejemanje letnih načrtov v takšni vrednosti zakon in občinski akti ne dopuščajo 

(razen v primeru, da vrednost ne presega 20.000 eur). 
 
Ob tem poudarjamo, da zakonska podlaga za potrjevanje ali pa dajanje soglasja sveta k že 
sklenjenim poslom župana ne obstaja (ravnanje občinske uprave je v tem primeru v 
izrecnem nasprotju z 8. in 9. členom Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih skupnosti). Opozoriti je potrebno tudi na to, da se predlagani sklep o vrednosti 
pravnih poslov sprejema po izteku zakonsko določenega roka; ZSPDSLS določa, da tak 
sklep svet sprejme v roku 30 dni po sprejemu proračuna. Proračun je bil sprejet 22.12.2016 
– rok se je torej iztekel 21.1.2017. 
 
Zaradi tega vas sprašujem: 
 

- Na podlagi katerih aktov in v okviru kakšnih pristojnosti je župan sam odločil o 
spremembah in dopolnitvah letnega načrta ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem za objekt, katerega vrednost presega zakonsko in s sklepom določenih 
20.000,00 €? 

- Kakšna je, glede na navedene določbe Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti, zakonska podlaga za nova predlagana sklepa 5-1/a 
in 5/1b? 

- ZSPDSLS določa, da se Skupna vrednost pravnih poslov (sklep št. 478-414/2016) 
določi v roku 30 dni po sprejemu proračuna, ta rok je potekel 21.1.2017. Kako 
utemeljujete sprejem takega sklepa več kot mesec po preteklem roku? 

- Na podlagi katerih strateških programov, načrtov in vizij se bo uporabljala omenjena 
nepremičnina ter za kakšne namene? 

- Kako utemeljujete ekonomsko upravičenost nakupa? 
 
Lep pozdrav.« 
 
 
ODGOVOR: S Sklepom Občinskega sveta o dopolnitvi letnega načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem št. 478-414/2016 z dne 23.2.2017 je potrjena predhodna odločitev MOK za 
udeležbo na javni dražbi za prodajo navedene nepremičnine, sam nakup pa do sprejetja sklepa 
Občinskega sveta ni bil realiziran oz. pravni posel sklenjen.  
 
Zakonska podlaga za sprejem sklepa pod št. 5-1/a je podana v 11. členu Zakona o stvarnem, 
premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti, zakonska podlaga za sklep pod  št. 
5/1b pa v 12. členu istega Zakona. 
 
30 dnevni rok za sprejem sklepa o skupni vrednosti poslov, ki ga določa Zakon je instrukcijske 
narave, pri čemer je bistveno to, da je sklep sprejet na prvi redni seji, po seji, na kateri je bil 
sprejet letni načrt ravnanja za tekoče leto.      
   



 

 

Nakup objekta je bil s strani strokovnih služb MOK predlagan v okviru nastajajoče strategije 
razvoja turizma MOK pod imenom »Glem-grajsko doživetje v Deželi refoška« na podlagi 
ugotovitve, da v zaledju MOK v svojem zaledju ne razpolaga z objektom raprezentativne 
narave, ki bi služil izvedbi protokolarnih in turističnih dogodkov ter s tem prispeval k oživitvi in 
povezovanju koprskega zaledja. 
 
Ekonomska utemeljenost nakupa izhaja iz tržne vrednosti objekta, ugotovljene na podlagi 
cenitve iz leta 2015, po kateri je vrednost nepremičnine znašala 846.000,00 € in sklepa sodišča 
z dne 13.4.2016, po katerem je tržna vrednost nepremičnine znašala 786.000,00 €. Objekt je v 
zelo dobrem stanju, in sicer je bil obnovljen po letu 2004, kar za občino posledično pomeni, da 
v usposobitev le-tega za dosego načrtovanih ciljev ne bo potrebno vlagati znatnih sredstev. 
Dosedanji lastnik je objekt kupil leta 2001 kot ruševino. Kot izhaja iz pridobljene dokumentacije 
je to danes objekt visokega standarda, ki ga odlikujejo dobre projektantske rešitve in za 
katerega obnovo so bili uporabljeni viskokakovostni materiali. 
Tako objekt, kot območje ki ga zaokrožuje sta primerne velikosti za realizacijo načrtovanih 
projektov z vidika lokacije, zgodovinskega pomena in večstranske uporabnosti. 

 
 

2. Imam še pobudo za pripravo lokalnega programa za kulturo, ki sem jo prav tako  
posredovala pisno po e-mailu. 

 
PISNO:  
 

POBUDA ZA PRIPRAVO LOKALNEGA PROGRAMA ZA KULTURO 
 
»Spoštovani,  
 
Zakon o uresničevanju javnega interesa za kulturo (ZUJIK), (Uradni list RS, št. 77/07, 56/08, 
4/10, 20/11, 111/13 in 68/16) v svojem 14. členu predvideva, da »lokalna skupnost sprejme 
svoj lokalni program za kulturo za obdobje štirih let, pri čemer lahko program vsebuje tudi 
dolgoročne usmeritve, ki presegajo to obdobje.« Ta določba je bila uvedena v spremenjen 
zakon leta 2013, njegove določbe pa so začele veljati z letom 2014. 
 
Iz tega izhaja, da bi morale vse lokalne skupnosti, skladno z zakonom, sprejeti lokalne 
programe z začetkom 2014. 
 
V tem času so tozadevne programe sprejele skoraj vse mestne občine, z izjemo Novega 
mesta, Murske Sobote in Kopra: 1. Celje (2014), 2. Koper, 3. Kranj (2015), 4. Ljubljana 
(2016), 5. Maribor (2015), 6. Murska Sobota, 7. Nova Gorica (2014), 8. Novo mesto, 9. Ptuj 
(2016), 10. Slovenj Gradec (2014), 11. Velenje (2014). 
 
Kljub določilom 14. člena, ki predvideva izjemo za lokalne skupnosti, ki nimajo statusa 
mestne občine (»Lokalnim skupnostim, razen mestnim občinam, ni treba sprejeti lokalnega 
programa za kulturo, če opredelijo javni interes na področju kulture, prioritete, ukrepe ter cilje 
in kazalce za njihovo doseganje v drugem dokumentu razvojnega načrtovanja lokalne 
skupnosti.«), je tak dokument sprejelo več ko 40 občin v Sloveniji.  
 
Zaradi tega podajamo pobudo Uradu za družbene dejavnosti in razvoj, da v čim krajšem 
času pripravi Lokalni program za kulturo Mestne občine Koper za štiriletno obdobje, skladno 
z določili 9. In 14. člena ZUJIK. Ob tem pozivamo urad naj upošteva določbe zakona, zlasti 
pa sestavi program, ki bo v svojih temeljih egalitaren in participatoren, da bodo torej na 
njegovi podlagi lahko svoj interes v kulturi izvajale vse skupine s skupnim sodelovanjem in 
delovanjem v občini. 
 
Lep pozdrav.« 
 



 

 

ODGOVOR: Mestna občina Koper je ena od treh občin v Sloveniji, ki še nimajo sprejetega 
Lokalnega programa za kulturo. To pa ne pomeni, da za področje kulture nima posluha. V 
vsakoletnem proračunu namenja sredstva za investicije v kulturne objekte (obnova Gledališča 
Koper, Sv. Frančiška, Pokrajinskega muzeja Koper,…), sredstva za delovanje kulturnih ustanov 
(Knjižnica Koper, Gledališče Koper, Pokrajinski muzej Koper, JSKD,…) ter sofinanciranje 
nevladnih organizacij s področja kulture. Poleg tega sofinancira kulturne dejavnosti 
Samoupravne skupnosti italijanske narodnosti, ki izvaja kulturni program v italijanskem jeziku 
za pripadnike italijanske narodnosti. 
Področna zakonodaja, ki opredeljuje obvezo priprave lokalnega programa za kulturo za lokalne 

skupnosti, se je v preteklosti občutno spreminjala. Sedaj veljavna zakonodaja nalaga mestnim 

občinam obvezo sprejetja lokalnega programa za kulturo za obdobje štirih let, medtem ko 

ostalim občinam ni treba sprejeti lokalnega progama za kulturo, če opredelijo javni interes na 

področju kulture, prioritete, ukrepe ter cilje in kazalce za njihovo doseganje v drugem 

dokumentu razvojnega načrtovanja lokalne skupnosti. 

Mestna občina Koper bo pripravila lokalni program za kulturo, imenovala bo tudi županovo 

komisijo za pripravo predloga lokalnega programa za kulturo v Mestni občini Koper. V komisijo 

bomo vključili tako predstavnike nevladnih organizacij kakor tudi institucije s področja kulture 

s sedežem v Mestni občini Koper. 

 
DRAGICA VRKIČ KOZLAN, članica Občinskega sveta: 
 
Svetnica SMC Koper dajem pobudo Mestni občini Koper, da pristopi k nabavi defibrilatorjev 
in preko Koronarnega društva Slovenske Istre in Krasa omogoči tečaje usposabljanja za 
uporabo defibrilatorjev. 
 
Obrazložitev: 
Iz javno dostopnih podatkov je trenutna razpoložljivost defibrilatorjev v Mestni občini Koper 
13 defibrilatorjev. En defibrilator je v KS Marezige. Z vidika enake obravnave vseh krajevnih 
skupnosti predlagam, da pristojne službe Mestne občine Koper pripravijo predlog sklepa 
župana, s katerim se bo dodelilo sredstva za nabavo najmanj 25 ali več defibrilatorjev in se 
jih namesti v vse krajevne skupnosti in morebitne centre, kjer se zbira večje število ljudi. 
Obstoječe nameščene pa naj se preveri ali so dostopni vsem in ob vsakem času (namreč 
trenutno nameščeni so predvsem v centrih, kot je športna dvorana Bonifika, Banka Koper, 
Telekom Kolodvorska in ostalo, ki pa po večernih urah so zaprte). Obenem naj se organizira 
tečaje ozaveščanja in usposabljanja za uporabo defibrilatorjev. Seznam lokacij pa naj bo 
prebivalcem in morebitnim uporabnikom na razpolago v vsakem trenutku in v medijih in 
občilih, kot je internetna stran ali spletna stran Mestne občine Koper. 
 
Če izhajam iz statistike, da bolezni srca in ožilja nedvomno predstavljajo poglaviten problem 
sodobne civilizacije in dandanes največ ljudi umre zaradi srčnega infarkta, moramo pristopiti 
k ozaveščanju prebivalstva, da se bo vsak lahko znašel v situaciji, ko bi lahko s pravilnim 
ravnanjem svojcu, prijatelju ali neznancu s srčnim infarktom lahko rešili življenje. 
V Sloveniji akutni srčni infarkt oziroma srčni napad letno doživi približno 3500 ljudi. Najbolj 
ogroženi so moški med 50. in 60. letom ter ženske med 60. in 70.. V Sloveniji vsako leto 
umre skoraj 2000 ljudi zaradi zastoja srca, to je 5 do 6 na dan. V primeru nenadnega 
srčnega zastoja so pomembne minute. Če bi dobili pravočasno pomoč bi lahko rešili do 1300 
ljudi na leto. 
 
Čimprejšnja defibrilacija ali laično »elektrošok« je edini poseg, ki lahko vzpostavi ponovno 
delovanje srca. Z vsako minuto zamude do »elektrošoka« verjetnost preživetja pade 
približno 10%. 
Srčna kap je eden  najpogostejših vzrokov umiranja v razvitem svetu in tudi v Sloveniji. Pri 
reševanju življenj je izobražen laik nepogrešljiv in usodnih napak na terenu, ki izvirajo iz 



 

 

ravnanja neznanja, tudi sodobna bolnišnična medicina ne more več popraviti. Osnovno 
znanje o prepoznavanju in ukrepih pri srčni kapi zato sodijo v splošno izobrazbo vsakega 
laika. Avtomatski zunanji defibrilatorji, pa nedvomno pomenijo pomembno nadgradnjo pri 
srčnem oživljanju s strani laikov.  
 
Od tu tudi moja pobudo oziroma kot svetnica SMC v imenu skupine predlagam, da bi se 
mreža defibrilatorjev razširila kar se le da v sposobnosti in mejah proračuna.  
 
Obenem bi pa še predlagal, da en defibrilator nabavite takoj, ko bo sproveden nakup Glem, 
saj se nadejamo obiska predsednika Donalda Trumpa v poletnih mesecih, ki bo obenem 
obiskal protokolarni objekt in opravil pokušino Škerličevih klobas v Lisjakovem olivnem olju. 
Pri taki hrani pa je nevarnost zastoja srca povečana. 
 
PISNO: 
 
POBUDA SVETNICE SMC KOPER IN ANAKRAN ZA NABAVO DEFIBRILATORJEV 
 
»Svetnica SMC Koper in Ankaran Dragica Vrkič Kozlan dajem pobudo Mestni občini Koper, 
da pristopi k nabavi defibrilatorjev in preko Koronarnega društva Slovenske Istre in Krasa 
omogoči tečaje usposabljanja za uporabo defibrilatorjev. 
 
Obrazložitev predloga: 
Iz javno dostopnih podatkov je trenutna razpoložljivost defibrilatorjev v Mestni občini Koper 
13 defibrilatorjev. En defibrilator je v KS Marezige. Predlagam, da pristojne službe Mestne 
občine Koper pripravijo predlog sklepa župana, s katerim se bo dodelilo sredstva za nabavo 
najmanj 25 ali več defibrilatorjev in se jih namesti v vse krajevne skupnosti in morebitne 
centre, kjer se zbira večje število ljudi. Obstoječe nameščene pa naj se preveri ali so 
dostopni vsem in ob vsakem času. 
Obenem naj se organizira tečaje ozaveščanja in usposabljanja za uporabo defibrilatorjev. 
Seznam lokacij naj bo prebivalcem in morebitnim uporabnikom na razpolago v vsakem 
trenutku. 
 
Povod za pobudo: 
Če izhajam iz statistike, da bolezni srca in ožilja nedvomno predstavljajo poglaviten problem 
sodobne civilizacije in dandanes največ ljudi umre zaradi srčnega infarkta, moramo pristopiti 
k ozaveščanju prebivalstva, da se bo vsak lahko znašel v situaciji, ko bi lahko s pravilnim 
ravnanjem svojcu, prijatelju ali neznancu s srčnim infarktom lahko rešili življenje. 
V Sloveniji akutni srčni infarkt oziroma srčni napad letno doživi približno 3.500 ljudi. Najbolj 
ogroženi so moški med 50. in 60. letom ter ženske med 60. in 70. letom. V Sloveniji vsako 
leto umre skoraj 2000 ljudi zaradi zastoja srca, to je 5 do 6 na dan. V primeru nenadnega 
srčnega zastoja so pomembne minute. Če bi dobili pravočasno pomoč bi lahko rešili do 1300 
ljudi na leto. 
 
Čimprejšnja defibrilacija ali laično »elektrošok« je edini poseg, ki lahko vzpostavi ponovno 
delovanje srca. Z vsako minuto zamude do »elektrošoka« verjetnost preživetja pade za 
približno 10%. 
Srčna kap je eden  najpogostejših vzrokov umiranja v razvitem svetu in tudi v Sloveniji. Pri 
reševanju življenj je izobražen laik nepogrešljiv in usodnih napak na terenu, ki izvirajo iz 
neznanja, tudi sodobna bolnišnična medicina ne more več popraviti. Osnovno znanje o 
prepoznavanju in ukrepih pri srčni kapi zato sodijo v splošno izobrazbo vsakega laika. 
Avtomatski zunanji defibrilatorji, pa nedvomno pomenijo pomembno nadgradnjo pri srčnem 
oživljanju s strani laikov.« 
 
 



 

 

ODGOVOR: Poslanstvo Rdečega križa je tako nuditi pomoč socialno ogroženim 
posameznikom in družinam, kakor tudi izvajanje javnih pooblastil, določenih z Zakonom o 
Rdečem križu, med katere sodijo izvajanje tečajev in izpitov prve pomoči (za bodoče voznike 
motornih vozil, delovne organizacije, prostovoljne bolničarje), motiviranje in spodbujanje k 
darovanju krvi in organov ter ukrepanje v primeru elementarnih ali drugih večjih nesreč. 
 
Mestna občina Koper sodeluje z RKS-Območnim združenjem Koper (v nadaljevanju RKS-OZ 
Koper), ki poleg pomembnih socialnovarstvenih programov za socialno ogrožene občane in 
druge ranljive skupine prebivalcev, izvaja tudi ozaveščanje širše javnosti o pravočasnem in 
pravilnem nudenju prve pomoči. Sem sodi tudi prikaz temeljnih postopkov oživljanja z uporabo 
avtomatskega zunanjega defibrilatorja (v nadaljevanju AED). 
 
RKS-OZ Koper si prizadeva, da bi bilo na območju, ki ga pokriva, zadostno število AED-jev, še 
posebej na področjih, ki so bolj oddaljena od mesta ter da bi vsakdo znal napravo uporabljati. 
Zato javnost ozavešča s prikazi in predstavitvami uporabe naprave v vrtcih in osnovnih šolah, 
na večjih prireditvah ter drugih dogodkih v okviru lokalne skupnosti.  
 
RKS-OZ Koper je že v letu 2016 pripravilo popis vseh nameščenih AED-jev v Mestni občini 
Koper (teh je 36), ki so večinoma v zasebni lasti in pri tem ugotovilo, da AED-ji niso dostopni 
24 ur, niso označene lokacije njihove namestitve, niso pravilno servisirani, in drugo. 
 
Na podlagi pobude RKS-OZ Koper so v občinskem proračunu za leto 2017 zagotovljena 
namenska sredstva v višini 10.000,00 EUR za nakup AED-jev za potrebe predvsem v krajih, ki 
niso pokriti z obstoječimi AED-ji in kjer je intervencijski čas nujne medicinske pomoči daljši. 
 
RKS-OZ Koper je pripravljeno prevzeti skrb in odgovornost za vzdrževanje mreže AED-jev, 
njihovo servisiranje ter usposabljanje širše javnosti, kakor tudi zagotavljati mrežo prvih 
posredovalcev, to je oseb, ki bodo strokovno usposobljene nuditi pomoč (izvajanje ukrepov za 
ohranitev življenja) do prihoda nujne medicinske pomoči. Trenutno ima združenje 35 
kandidatov za prvega posredovalca, med katerim so nekateri že usposobljeni, ostali pa se 
bodo udeležili izobraževanja za pridobitev ustreznega znanja. 
 
Z nekaterimi lastniki obstoječih AED-jev je združenje že navezalo stike za dogovor o 
zagotovitvi 24 urne dostopnosti, ustrezne označitve lokacije in servisiranja njihovih naprav, 
kakor tudi usposabljanja za njihovo uporabo. 
 
Predvideno je, da bo RKS-OZ Koper izvedlo tudi nakup novih AED-jev. Glede vrste, tipa 
naprave in njihove lokacije, si bo predhodno pridobilo strokovno mnenje pristojnih služb 
Zdravstvenega doma Koper. RKS-OZ Koper je za potrebe občanov že zagotovilo 5 lastnih AED-
jev (PGD Hrvatini, PGD Pobegi-Čežarji, KS Marezige, KS Škofije, Gramšijev trg 1 v Kopru) in 
tudi AED, za katere je prejelo donacije organizacij (Petrol, Elektro Primorska, 
AdriaticSlovenica) in akcije Primorska za vedno. 
 

 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta:  
 
Imam predlog za predsedujočega. Že na začetku seje, ko je gospod predstavljal te kartice, 
sem hotel reči in to se je zdaj pokazalo tokom te seje, da se bo zgodilo, da boste ugotavljali 
veliko prisotnost in ne bo niti prava sklepčnost. Tako kot je bilo prej, recimo: ugotavljate po 
stroju, da je 30 prisotnih, ki jih ni. Predlagam, da to uredite tako, da bo pravilno.  
 
 
ODGOVOR: Glede ugotavljanja prisotnosti na sejah občinskega sveta  pojasnjujemo, da 
drugačna tehnična rešitev ni možna. Pred začetkom 18. seje občinskega sveta je bilo 
predstavljeno delovanje posodobljene glasovalne naprave. Z vstavitvijo kartice v glasovalno 
napravo član občinskega sveta označi oziroma potrjuje svojo prisotnost na seji. V koliko član 
med sejo zapusti dvorano, ali ne želi biti prisoten pri glasovanju, mora kartico izvleči iz 
glasovalne naprave. 
 



 

 

Občinski svet je sklepčen, če je na seji prisotna večina članov, t.j. 17, v primeru, ko odloča z 
2/3 večino glasov vseh oziroma 2/3 večino prisotnih, pa mora biti za sklepčnost dosežena ta 
večina, t.j. 22. Te večine morajo biti dosežene, da lahko občinski svet prične z glasovanjem. 
Odločitve pa sprejema z večino opredeljenih glasov oziroma z 2/3 večino vseh ali 2/3 večino 
navzočih, ko tako določa Statut občine.  
 
Ocenjujemo, da bodo začetne težave kmalu odpravljene. Člani občinskega sveta pa morajo biti 
pozorni, da ob vsaki odsotnosti kartico izvlečejo iz glasovalne naprave.  
 

 
MARIN MARASOVIČ, član Občinskega sveta:  
 
PISNO: 
 
Spoštovani, 
 
Marin Marasovič, Klub svetnikov SMC, na seji OS MOK dne 23.02.2017, vlagam naslednja 
vprašanja oz. pobude:  
 

- Ureditev dostopnih poti, parkirnih površin in dreves v okolici večstanovanjskih stavb 
na naslovih Cesta na Markovec 47 do 63. Pobudo sem podal že na seji OS MOK 
22.12.2015. Pristojni so si stanje ogledali in etažnim lastnikom soseske obljubili 
skorajšnjo izvedbo del. Do današnjega dne je stanje v največji meri nespremenjeno. 
Prosim za obrazložitev. 

 
ODGOVOR: V letošnjem letu je MOK na omenjenem območju predvidela investicijo v 
prometno infrastrukturo, in sicer izgradnjo novih parkirnih mest. Za maksimalni 
izkoristek prostora bodo parkirna mesta postavljena pravokotno vozišče oziroma na 
pločnik.  Cilj Mestne občine Koper je omogočiti čim večje število parkirnih mest in tako 
umakniti avtomobile, ki so parkirana ob sedanji dostopni poti in hkrati intervencijski 
poti. Za izvedbo navedenega so v proračunu za leto 2017 zagotovljena sredstva pod 
postavko 2286-0046. 

 
- Ureditev parkirnega objekta ob stavbah Ulica Vena Pilona 5 in 7. Pobudo sem podal 

že na seji OS MOK dne 07.01.2016. Pristojni so si stanje ogledali, ugotovili dejansko 
katastrofalno stanje in bojda pričeli s postopkom izbora izvajalca del. Do današnjega 
dne je stanje nespremenjeno. Prosim za obrazložitev. 

 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je preverila stanje na terenu in ugotovila, da je 
potrebna temeljita sanacija objekta in preplastitev strehe. Trenutno na MOK teče 
postopek ugotovitve lastništva, saj stanovalci zatrjujejo, da so oni lastniki parkirnega 
objekta. V primeru ugotovitve, da je objekt v lasti stanovalcev, bodo primorani kriti 
investicijo lastniki sami. 

 

- Zaris intervencijskih površin na Ulici Sergeja Mašere. Čemu intervencijske površine 
ob objektu Ulica Sergeja Mašere 5 niso bile zarisane?  

 
ODGOVOR: V letu 2016 je bilo na območju Olma-Prisoje in Markovca urejenih nekaj 
intervencijskih poti. Če smo bolj natančni je bila intervencijska pot urejena na območju 
večstanovanjskih blokov na Kozlovičevi ulici pri objektih št. od 1 do 21 (neparne št.), 
Krožni cesti pri objektih št. od 2 do 12 (parne št.), Vena Pilona 5 in 7, Beblerjeva ulica 
pri objektih št. od 2 do 20 (parne št.),  Cesta na Markovec  2, 4 ter od 3 do 19 (neparne 
št.) in Prisoje 6 in 8. 
 
Pobuda oziroma zahteva za ureditev intervencijskih poti je bila podana s strani JZ 
Gasilska brigada Koper. 
 



 

 

V prvi fazi, ki je bila izvedena so se intervencijske poti uredile ob objektih, kjer se je v 
preteklosti izkazalo, da bi tam parkirana vozila lahko ovirala oziroma onemogočala 
dostop gasilskemu intervencijskemu vozilu, predvsem specialnem vozilu – gasilski 
lestvi. 
 
V prvi fazi intervencijska pot ni bila urejena le ob večstanovanjski blokih Ceste na 
Markovec od št. 47 do 65 (neparne št.), kjer je predvidena investicija v prometno 
infrastrukturo. 
 
Ob objektu Ulica Sergeja Mašere 5 oziroma v kareju Ulice Sergeja Mašere, Kraljeve 
ulice, Ceste na Markovec in Ulice Vena Pilona po mnenju predlagateljev dostop z 
gasilskimi vozili ni problematičen zaradi zadostne širine dostopnih poti in ustrezne 
razporeditve parkirnih prostorov. Poleg navedenega pa se večina objektov nahaja ob 
občinskih cestah, ki obkrožajo kare. 
 
Ne glede na navedeno bomo v prihodnjih mesecih opravili ponoven ogled območja in 
ponovno proučili ali je potrebno urediti intervencijske poti. 

 
- Kanalizacija v starem delu vasi Gažon. Prosim za obrazložitev, čemu se v starem 

delu vasi Gažon še ni pristopilo k ureditvi ustreznega javnega kanalizacijskega 
omrežja. 

 
ODGOVOR: Mestna občina Koper je v prejšnjih letih izvedla del javnega 
kanalizacijskega omrežja v naselju Gažon. Nadaljevanje investicije v letošnjem letu ni 
predvideno. Zavedamo se, da je potrebna izvedba celotnega omrežja, zato bomo v 
prihodnjih obdobjih skušali pridobiti potrebna sredstva za dokončanje kanalizacijskega 
omrežja tudi na tem območju. 
 

 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 

1. Glede na trenutno dogajanje v povezavi s Cimosom, ali ima Občina Koper dodelano 
strategijo ali vizijo pomoči v primeru najslabšega scenarija – stečaja družbe? Vemo, 
da občina ni v neposredni povezavi s težavo podjetja, vendar se moramo zavedati 
velike socialne bombe v primeru stečaja, saj je v koprski družbi zaposlenih nekaj več 
kot 1000 ljudi. Ali potekajo pogovori s pristojnimi institucijami in podjetjem o poteku 
pogajanj s potencialnimi kupci in v kolikšni meri je občina pripravljena na različne 
scenarije?  
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper v postopek prodaje Cimosa ni bila vključena. 
Podpiramo stališče, da bi morala biti prodaja sklenjena čim prej, tako bi lahko podjetje 
ostalo zanesljiv avtomobilski dobavitelj, s stabilnimi naročili. V primeru stečaja se 
podjetje na dolgi rok od poslov lahko poslovi, tako da ne bi moglo več plačevati 
zaposlenih.  
V skupini Cimos je zaposlenih več kot 4000 ljudi, od tega dobrih 1500 v Sloveniji in 
slabih 500 v Kopru. Poleg tega je nanj vezano približno 500 dobaviteljev iz Slovenije. 
Pričakujemo, da se bo scenarij za nakup Cimosa ugodno rešil, ter da bodo s tem 
vzpostavljeni pogoji za ohranitev delovnih mest in nadaljnji razvoj podjetja. V primeru 
drugačnih, slabših razpletov, se bo občina skupaj z drugimi pristojnimi institucijami 
aktivno vključila v iskanje rešitev.  

 
2. Glede na dogajanja povezana s Pokrajinskim muzejem Koper in informacijami o delu 

direktorja, me zanima ali je občina uvedla kakšen nadzor ali preverila trditve 
zaposlenih? V kolikor da, kakšni so izsledki? Kaj namerava občina v povezavi s 
trenutnimi dogajanji ukreniti oziroma kako postopati?  



 

 

ODGOVOR: Na Mestni občini Koper smo v drugi polovici februarja 2017 v elektronski 
obliki prejeli dopis s strani »Zaposlenih v javnem zavodu Pokrajinski muzej Koper«. 
Podpisi niso bili priloženi.  
Iz njega izhajajo očitki direktorju dr. Luki Juriju glede: 

- odnosa do zaposlenih, poseganja v strokovno delo in avtonomnost na 
strokovnem področju, degradiranja strokovnih delavcev in diskriminatornem 
odnosu do posameznih muzejskih področij; 

- neodgovornega ravnanja do kulturne dediščine; 
- negospodarnega ravnanja z javnimi sredstvi in zlorabi položaja; 
- zlorabe delovnopravne zakonodaje in pogodb o zaposlitvah ter neprimerni 

organizacija dela. 
 

Naknadno smo preko medijev dobili informacije o nezadovoljstvu zaposlenih. Župan 
Mestne občine Koper skupaj s predstavniki občine, se je 14.3.2017 sestal z vsemi 
zaposlenimi Pokrajinskega muzeja Koper, da bi preveril dejansko stanje, ter da bi s 
prve roke slišal pripombe zaposlenih. Pripombe in očitki so bili sledeči: 
 

- Direktor posega v strokovno delo kustosov in onemogoča realizacijo programa 
dela; 

- delovnih prostorov zaposlenih niso dovolj ogrevani;  
- direktor samostojno posega v program dela; 
- nestrokovno izvedena razstava o V. Carpacciu; 
- neustrezna komunikacija z zaposlenimi, ki poteka pretežno preko elektronske 

pošte; 
Izpostavljena je bila tudi vseslovenska problematika pomanjkanja depojskih prostorov, 
katere se zavedamo in si aktivno prizadevamo najti primerne rešitve. 
 
Župan se bo v zvezi z izpostavljenim problemom komunikacije in notranjimi odnosi v 
muzeju pogovoril z direktorjem. 
Ugotovljeno je bilo, da izpostavljeni problemi niso nepremostljivi ter da se vsi 
zavzemamo za čim kakovostnejšo izvajanje muzejske dejavnosti in seveda predstavitev 
bogatih muzejskih zbirk občanom in obiskovalcem v Mestni občini Koper.  
 
Izražena je bila tudi želja, da bi si župan skupaj s predstavniki zaposlenih muzeja 
ogledal primerljive muzeje v bližnji okolici ter od njih črpati nove ideje glede načina 
delovanja ter organizacije muzejske službe. 
 
Na očitke zaposlenih se je odzvalo tudi pristojno ministrstvo. Predstavniki ministrstva 
so se sestali s predstavniki in direktorjem muzeja, predstavnikom sindikalne 
organizacije KS-90, predsednico sveta zavoda in predstavnikom občine. Ugotovljeno je 
bilo, da bo trenutna nesoglasja mogoče preseči z dialogom, ter da v muzeju delajo 
dobro, zato je pomembno, da nadaljujejo svoje poslanstvo, to je ohranjanje kulturne 
dediščine.  

 
3. Koprski šolski okoliš – kot članica sveta staršev v OŠ Koper na zadnjih sejah 

ugotavljamo težavo otrok »vozačev« iz šolskih okolišev, ki ne spadajo pod okoliš OŠ 
Koper. Iz razprave je bilo ugotoviti, da se s to težavo v največji meri srečuje OŠ 
Koper, vendar tudi druge osnovne šole v MOK niso izjema. Ker je šolski okoliš 
nazadnje bil definiran leta 2004 ga je potrebno uskladiti z dejanskim stanjem na 
terenu. Posledično temu imamo veliko otrok »vozačev«, ki pa predstavljajo tako 
logistično kot finančno težavo šolskih prevozov, posledično slabo voljo na strani šole, 
staršev, otrok in lokalne skupnosti. 
Predlagam, da strokovne službe MOK v sodelovanju z vodstvi koprskih osnovnih šol 
uskladijo predlog novega Odloka o ustanovitvi zavoda osnovne šole Koper in ostalih 
osnovnih šol tako, da bo ustrezal dejanskemu stanju na terenu. 
 
ODGOVOR: Šolski okoliši so določeni na podlagi Uredbe o merilih za oblikovanje javne 
mreže osnovnih šol, javne mreže osnovnih šol in zavodov za vzgojo in izobraževanje 
otrok in mladostnikov s posebnimi potrebami ter javne mreže glasbenih šol (Uradni list 



 

 

RS 16/98, 27/99, 134/03, 37/16) in Pravilnika o pogojih za ustanavljanje javnih osnovnih 
šol, javnih osnovnih šol in zavodov za vzgojo in izobraževanje otrok in mladostnikov s 
posebnimi potrebami ter javnih glasbenih šol (Uradni list RS 16/98, 82/03, 61/05).  
 
Skladno z Uredbo o merilih za oblikovanje javne mreže osnovnih šol… je velikost 
šolskega okoliša praviloma usklajena z zmogljivostjo šole, to je z največjim možnim 
številom učencev, ki jih šola v skladu z normativi razporedi v oddelke. Na presečišču 
šolskih okolišev dveh sosednjih samostojnih oziroma matičnih šol se lahko določi 
skupni šolski okoliš, če se na podlagi demografskih podatkov o številu šoloobveznih 
otrok v šolskem okolišu ugotovi, da dve sosednji šoli lahko enakomerno izkoristita 
svoje zmogljivosti le, če drugače razporedita otroke s skupnega okoliša.   
 
Pravilnik o pogojih za ustanavljanje javnih osnovnih šol… med drugim nalaga 
ustanovitelju: 

 da spremlja demografske podatke o številu šoloobveznih otrok v šolskem 
okolišu za najmanj petletno obdobje in podatke o vpisu učencev v šolo,  

 da ob ugotovitvi, da je v šolskem okolišu število učencev, ki se v skladu z 
normativi razporedijo v oddelke, večje oziroma manjše, kot je zmogljivost šole, 
spremeni šolske okoliše z namenom, da zagotovi vsem šolam na območju 
svoje lokalne skupnosti izvedbo programa osnovnošolskega izobraževanja v 
eni izmeni oziroma zagotovi racionalno izrabo njihove zmogljivosti. 

 
Šolski okoliši osnovnih šol v Mestni občini Koper so določeni glede na kapacitete 
posameznih šol, med nekaterimi sosednjimi šolami so določeni tudi skupni okoliši. OŠ 
Koper si del okoliša deli z OŠ Dušana Bordona. Z namenom zagotavljanja enakomerne 
razporeditve učencev in enakomerne izkoriščenosti prostorskih zmogljivosti 
posameznih šol, redno spremljamo vpise učencev v posamezne šole in perspektivno 
število učencev glede na znane demografske podatke. V zadnjih desetih letih se je 
število učencev na vseh šolah povečalo in vse šole (razen OŠ Gračišče in OŠ Hrvatini), 
so prostorsko polno zasedene. Spreminjanje šolskih okolišev in s tem prerazporejanje 
učencev je v danih razmerah neutemeljeno in nepotrebno. Z vidika nalog in pristojnosti 
ustanovitelja mora občina izhajati s širšega vidika, t.j. z vidika  mreže šol kot celote. 
 
Šolski prevozi niso razlog za spreminjanje šolskih okolišev. Znotraj okolišev 
posameznih šol so prevozi zagotovljeni in jih v sodelovanju s šolami tekoče 
usklajujemo glede na potrebe učencev in organizacijo pouka. Tako tudi ne more biti 
razlog za spreminjanje šolskih okolišev problematika prevoza otrok, ki so se oziroma 
se na željo staršev vpišejo na šolo izven svojega šolskega okoliša. Ti učenci so na 
podlagi 56. člena Zakona o osnovni šoli upravičeni le do povračila stroškov prevoza v 
višini, ki bi jim pripadala, če bi obiskovali šolo v svojem okolišu. 

 
4. S strani starejših občanov, ki živijo na območju Žusterne, Markovca, Semedele in 

Olma smo dobili pobudo, da bi se uvedle dodatne avtobusne linije do pokopališča 
Škocjan. Trenutne avtobusne linije so na relaciji do pokopališča ukinjene. Ker številni 
starejši občani, katerih pokojni partnerji ali družinski člani so pokopani na 
Škocjanskem pokopališču, niso vozniki, uporabljajo avtobusne prevoze, ki pa 
najbližje pokopališču pripelje do glavne avtobusne postaje. Žal pa številni starejši, 
med njimi tudi invalidi, imajo težave za peš dostop do pokopališča z glavne postaje. 
Zato prosim pristojne občinske službe, da preučijo možnosti in z avtobusnim 
prevoznikom dogovorijo vsaj eno dnevno linijo, ki bo peljala do pokopališča iz smeri 
Markovca/Žusterne, mimo Semedele in Olma. 

 
ODGOVOR: Avtobusna postajališča v mestnem prometu so določena s koncesijsko 
pogodbo za opravljanje gospodarske javne službe »javni mestni avtobusni potniški 
promet. Nekatere linije mestnega prometa imajo začetno oziroma končno postajo na 
»glavni avtobusni postaji« v Kopru, ki je od mestnega pokopališča le minimalno 
oddaljena. Peron za vstop in izstop potnikov v mestnem prometu je na omenjeni postaji 
v neposredni bližini podhoda, ki vodi na mestno pokopališče. Poleg tega se na 



 

 

avtobusnem postajališču ob pokopališču ustavljajo nekateri avtobusi primestnega 
prometa.  
 
Zagotovo drži, da povezave v mestnem prometu ne morejo zadovoljiti slehernega 
občana, čeprav smo jih z novo koncesijo, ki velja od 1.10.2014 v veliki meri naredili 
uporabnikom prijazne.  
 
Glede na to, da smo našim občanom dolžni zagotoviti predvsem varnost in 
upoštevajoč dejstvo, da v danem trenutku varnega vstopa in izstopa potnikov v 
neposredni bližini pokopališča ne moremo zagotoviti, saj bi bilo potrebno ob uvedbi 
direktne povezave vzpostaviti primerno in predvsem varno avtobusno obračališče, 
ostaja najbližje postajališče mestnega prometa na glavni avtobusni postaji. Vsako leto 
pa v sklopu koncesije zagotavljamo brezplačne avtobusne prevoze do pokopališča 
Škocjan v dneh 31.10 in 1.11. (dan reformacije in dan spomina na mrtve). 

 
5. Pobuda mestnih trgovcev in gostincev za spremembo odloka o obratovalnem času 

gostinskih lokalov v mestnem jedru Kopra – s strani ga. Ivone Novosel Dončić, 
direktorice Zavoda Koper Otok, ki zastopa interese mestnih trgovcev in gostincev 
smo občinski svetniki dobili prošnjo h podpori pobude spremembe odloka o 
obratovalnem času gostinskih lokalov v mestnem jedru Koper. Pobuda je bila 
naslovljena na občino Koper in pristojne službe. Ker je predlog podkrepljen z dejstvi, 
predlagam, da ga MOK upošteva ter pripravi predlog spremembe odloka do 
naslednje seje, da bomo o njem lahko svetniki razpravljali in se opredelili.  

 
ODGOVOR: Pobudo, ki jo je v imenu mestnih trgovcev in gostincev za spremembo 
Odloka o poslovnem času trgovin in gostinskih obratov ter meril za oblikovanje 
podaljšanega obratovalnega časa, podala ga. Ivone Novosel Dončić – direktorica 
Zavoda Koper Otok, smo sprejeli. Pobudo bomo vsebinsko obravnavali ob pripravi 
odloka, ki bo na novo določal pogoje, postopke in merila za obratovanje v podaljšanem 
obratovalnem času gostinskih obratov. Nov odlok bo predstavljen na eni od bodočih 
občinskih sej in bo predvidoma nadomestil obstoječi Odlok o poslovnem času trgovin 
in gostinskih obratov ter meril za oblikovanje podaljšanega obratovalnega časa. 

Sicer je že po sedaj veljavnih določilih odloka vlagateljem dana možnost, da na osnovi 
zaprosila poslujejo v podaljšanem obratovalnem času, tudi  v času turistične sezone. 

 
6. Glede na to, da je bilo 15.02.2017 v Primorskih novicah objavljeno, da italijanski 

konzulat zapušča palačo Vianello, me zanima kakšne namene ima občina Koper s 
predmetno nepremičnino v prihodnje?« 

  
ODGOVOR: Mestna občina Koper do tega dne še ni seznanjena z datumom, ko naj bi 
Italijanski Konzulat, izpraznil prostore v lasti MOK. O nadaljnji »usodi« objekta se bo 
MOK odločila po prevzemu objekta nazaj v svojo posest. 

 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 
»Spoštovani, 
 
v skladu s Poslovnikom Mestnega sveta Mestne občine Koper (MOK) vlagam svetniška 
vprašanja in prosim za celovite odgovore.  
 



 

 

1. REŠEVANJE PROBLEMATIKE KOPRSKIH BREZDOMCEV 
 

Mestni odbor SLS Koper je 28. 12. 2016 na župana MOK  Borisa Popoviča naslovil pismo z 
opisom stanja na področju koprskega brezdomstva z naslednjimi dejstvi:  

- obstoječe zavetišče predstavlja realizacijo le prve faze in da takoj potrebuje celovito 
nadgradnjo, 

- nastanitvene kapacitete v kontejnerjih so absolutno premajhne in nezadostne, 
zavetišče sprejme le 12 moških in 2 ženski ter je konstantno zasedeno, 

- zavetišče nima bivalnika za nastanitev družine, 
- zavetišče je na neprimernem mestu in potrebuje novo primerno in večjo lokacijo ter 

naj bo organizirano kot kamp, 
- bivalni kontejnerji so lahko le hitra prva rešitev, ne pa primerna dolgoročna življenjska 

rešitev, časovno bivanje v zavetišču je omejeno na največ 6 mesecev, 
- zavetišče potrebuje nadstrešek nad bivalnimi enotami, 
- oskrbnina v višini 80 evrov mesečno močno posega v socialne prejemke brezdomca 

in je absolutno previsoka.  
 

Župana in odgovorne na MOK smo pozvali, da: 

 takoj sprejmejo brezdomce na pogovor in da takoj pričnejo krizno ukrepati,  

 v proračunu za leto 2017 prerazporedijo odhodke s postavk odnosi z javnostmi in 
stroški za upravljanje portala e-Koper za nakup najmanj 10 novih bivalnih 
kontejnerjev kot najnujnejšo začasno rešitev ter jih umestijo v zavetišče, 

 povečajo sredstva v proračunu za leto 2017 za kadrovsko delovanje zavetišča in 
materialne stroške,  

 s sredstvi prodanih službenih najemnih stanovanj JSSK v 2017 uredijo manjše 
bivalne enote (garsonjere) za brezdomce in druge socialno ogrožene ter poiščejo 
primerne rešitve med praznimi stanovanji, lokali in prodajami na dražbah, kjer 
obstajajo možnosti poceni nakupov hiš,  

 naj v letu 2017 Mestnemu svetu MOK predložijo v sprejem strategijo reševanja 
problematike brezdomcev v MOK. 
 

Ker odgovora nismo dobili, prosim za informacije, kaj je MOK na področju urejanja te 
problematike naredila do sedaj v letu 2017 in kaj namerava urediti do konca leta in naprej. 
Zelo pohvalno je, da je Rdeči križ Koper že uredil dnevni topli obrok za brezdomce, kar je bil 
eden izmed naših predlogov.   
 
 
ODGOVOR: V Mestni občini Koper je več organizacij in društev, ki lajšajo stiske brezdomnih, 
obenem pa prispevajo k zmanjševanju tveganja revščine in socialne izključenosti ter k omilitvi 
problematike brezdomstva v naši občini. Mednje sodijo Center za socialno delo Koper, RKS-
Območno združenje Koper, Škofijska Karitas Koper, Društvo za pomoč odvisnikom in njihovim 
družinam Svit Koper, Ambulanta Pro-Bono in drugi. 
 
Mestna občina Koper prepoznava programe na področju lajšanja stisk brezdomcev, ki delujejo 
izven mreže javne službe, kot pomembne in potrebne ter jih že vrsto let tudi podpira in 
sofinancira. 
 
Tak je javni socialno varstveni program RKS-Območnega združenja Koper »Zavetišče za 
brezdomne osebe z individualno obravnavo Koper«, ki ga Mestna občina sofinancira skupaj z 
Ministrstvom za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti ter Občino Ankaran. Mestna 
občina Koper je za izvajanje programa zagotovila tudi prostor in sredstva za nakup in 
postavitev bivalnih kontejnerjev. 

 
RKS-Območno združenje Koper (v nadaljevanju RKS-OZ Koper) izvaja program že od 1.12.2010 
dalje. S programom zagotavlja brezdomcem začasno nastanitev – prenočitev (v bivalnih 
kontejnerjih), svetovanje, informiranje, individualno obravnavo in materialno pomoč (tudi s 



 

 

toplimi obroki) ter pomoč s terenskim delom. RKS-OZ Koper zagotavlja od leta 2014 dalje tudi 
delovanje dnevnega centra.  
 
Program sestoji iz dveh podprogramov, in sicer Zavetišča odprtega tipa, s prenočitvenimi 
kapacitetami in nočnim dežurstvom ter Sprejemališča z dnevno obravnavo in terenskim delom. 
  
 
1. Zavetišče odprtega tipa, s prenočitvenimi kapacitetami in nočnim dežurstvom je odprto vse 

dni v letu od 19.00 do 8.00 ure zjutraj in omogoča nastanitev 14 brezdomnim osebam. Za 
nastanitev v zavetišču prispevajo uporabniki uporabniški prispevek, in sicer so vsi 
uporabniki prve 3 dni nastanjeni brezplačno. V kolikor koristijo ležišče cel mesec 
prispevajo 80,00 EUR mesečno, če pa so nastanjeni le nekaj dni je prispevek za nastanitev 
3,50 EUR na dan. 
 
Uporabnik, ki je brez vsakršnih pravic, je lahko nastanjen brez obveze plačila prispevka. 
Strokovni delavci programa mu pomagajo pri ureditvi statusa in šele ko pridobi pravico 
npr. do denarne socialne pomoči, prične s plačilom uporabniškega prispevka. Tudi ostale 
organizacije, ki upravljajo z zavetišči v Sloveniji imajo uvedeno plačilo uporabniškega 
prispevka. V primerjavi z ostalimi zavetišči je prispevek v koprskem zavetišču med nižjimi. 
 
Uporabniki, ki ne koristijo nastanitve v zavetišču, lahko dobijo topel obrok na sedežu RKS-
OZ Koper, vsak delovni dan med 12.00 in 13.00 uro ali pa koristijo kuhinjo v dnevnem 
centru, kjer si lahko samostojno ali ob podpori zaposlenih pripravijo topel obrok. 

 
2. Sprejemališče z dnevno obravnavo in terenskim delom zajema delovanje dnevnega centra, 

ki je odprt vse dni v letu od 7.00 do 15.00 ure in zagotavlja uporabnikom oskrbo z 
materialno pomočjo, oblačili, higienskimi pripomočki, hrano in (toplimi) obroki. 
Uporabnikom je zagotovljena tudi strokovna podpora z individualno obravnavo, svetovanje 
in informiranje ter pomoč pri urejanju statusno administrativnih zadev.  Dnevni center 
obišče dnevno od 15 do 20 brezdomnih oseb. 
V okviru delovanja dnevnega centra so uporabnikom na razpolago tudi različne družabne, 
športne, kreativne in kulinarične delavnice. Cilj delovanja dnevnega centra je, da 
uporabniki kvalitetno preživijo dan, da se oskrbijo z materialno pomočjo, poskrbijo za 
osebno higieno ter se učijo in ohranjajo delovne navade, poleg tega pa urejajo svoj status. 
 
V okviru terenskega dela vzpostavlja RKS-OZ Koper stike z brezdomnimi tudi na terenu in 
na ta način prispeva k zmanjševanju socialne, zdravstvene ter ekonomske škode. 
Uporabnike na terenu oskrbujejo z materialno pomočjo (hrano, oblačili, odejami in 
podobno).  
 
Sicer pa je v okviru programa zagotovljena tudi 24 urna dosegljivost v primeru kriznih 
situacij (klica iz bolnišnice, policije, centra za socialno delo, ipd.). 

 
Nastanitvene kapacitete zavetišča (ležišča) je koristilo v letu 2013 povprečno mesečno 11 
različnih uporabnikov, v letu 2016 pa povprečno mesečno 14,92 različnih uporabnikov. 
Povprečno število nočitev na mesec je bilo v letu 2013 178,75, v letu 2016 pa 344,33. 
 
Nastanitvene kapacitete so bile v letu 2016 povprečno mesečno zasedene 84,50% in noben 
mesec niso bile polno zasedene. V zimskem času niso nikomur odklonili nastanitve, prav tako 
ne beležijo seznama čakajočih za to obliko pomoči. Zaradi nizkih temperatur pa so zagotovili 
dodatnih 5 kriznih ležišč v primeru povečanja povpraševanja. Doslej teh dodatnih kapacitet še 
ni bilo potrebno koristiti. Trenutne potrebe po širitvi ležišč v zavetišču ni, bomo pa stanje tudi 
v bodoče spremljali in se po potrebi prilagajali novim situacijam. Prav tako se bomo skladno z 
možnostmi prilagajali novim vsebinskim potrebam, kot na primer vzpostavitev pogojev za 
program pridelave zelenjave, izvedba nadstreška med bivalnimi kontejnerji in podobno. 
 
V letu 2017 je RKS-OZ Koper obstoječi program nadgradilo z vzpostavitvijo novega programa 
»Nastanitvena stanovanjska podpora za brezdomne«. V mestnem jedru Kopra je najelo bivalno 
enoto, v kateri je lahko nastanjenih 4 do 5 oseb.. Gre za razvojni program z novo nastanitveno 
obliko za brezdomne, ki se od programa zavetišča razlikuje predvsem po višjem pragu ter večji 



 

 

usmerjenosti v spremembo in izboljšanje življenjskih razmer brezdomnih oseb na več 
področjih. 
 
Pomemben javni socialnovarstveni program izvaja v Mestni občini Koper tudi Škofijska Karitas 
Koper, in sicer »Pomoč brezdomcem«, s katerim nudi pomoč ranljivi skupini oseb, ki se je 
zaradi različnih razlogov znašla v socialni  stiski. Program sofinancira Ministrstvo za delo, 
družino, socialne zadeve in enake možnosti, prav tako pa tudi Mestna občina Koper. 
 
V okviru programa Pomoč brezdomcem, ki deluje od novembra 2002, ko je bilo v Centru 
Karitas Bertoki odprto Sprejemališče za brezdomce, je bila pomoč organizirana najprej v obliki 
oskrbe s hladnim obrokom, oblačili, obutvijo in higiensko oskrbo, kasneje pa je bila 
organizirana tudi psihosocialna pomoč. Sprejemališče za brezdomce je bilo v preteklih letih 
odprto tri dni v tednu, od leta 2011 dalje pa je dostopno pet dni v tednu. 
 
Cilji programa so brezdomcem nuditi osnovno socialno podporo, zvišati nivo higienske 
osveščenosti ter materialna in socialna pomoč, kot so pomoč posamezniku pri zagotavljanju 
osnovnih pogojev za preživetje, pomoč pri socialnem vključevanju ter pomoč pri resocializaciji 
in integraciji v družbo. Pomembna je tudi koordinacija in nudenje podpore prostovoljcem, ki 
sodelujejo v programu, povezovanje z lokalno skupnostjo in drugimi vladnimi in nevladnimi 
organizacijami, ki se srečujejo s problematiko brezdomstva, kakor tudi osveščanje javnosti o 
pojavu brezdomstva in potrebah brezdomcev. 
 
Pomoč brezdomnim osebam nudi tudi Društvo za pomoč odvisnikom in njihovim družinam 
Svit Koper. Na področju zdravstvenega varstva pa je v občini organizirana Ambulanta Pro-
Bono, ki deluje v Zdravstvenem domu Koper in je namenjena osebam brez urejenega  
zdravstvenega zavarovanja. 
 
Mestna občina Koper že od samega začetka delovanja podpira prizadevanja izvajalcev zgoraj 
predstavljenih programov Zavetišče za brezdomne osebe z individualno obravnavo in Pomoč 
brezdomcem, kakor tudi Društva za pomoč odvisnikom in njihovim družinam Svit Koper. V 
letošnjem letu smo finančno in tudi sicer podprli nov razvojni program RKS-OZ Koper 
Nastanitvena stanovanjska podpora brezdomnim, kar kaže na to, da problematiko brezdomstva 
aktivno spremljamo in pristopamo k njenemu razreševanju. V kolikor bi nas RKS-Območno 
združenje Koper opozorilo na prezasedenosti ležišč v zavetišču, bi se na to opozorilo vsekakor 
odzvali in ukrepali. 
 
Glede na zgoraj navedeno menimo, da izdelava strategije reševanja brezdomcev v MOK v 
obliki dokumenta, ki bi bil predložen občinskemu svetu v sprejem, ni potrebna. Zavedanje, da 
nudimo pomoč vsem tistim, ki pomoč potrebujejo in tudi sprejemajo, redno spremljanje 
problematike, neposredni odnos z izvajalci in uporabniki, primerjanje s programi, ki se izvajajo 
v drugih lokalnih okoljih, nadgrajevanje programa skladno s potrebami in strokovnimi 
smernicami ter vsebinsko usklajevanje s pristojnim ministrstvom kaže na to, da je 
problematika brezdomnih oseb v MO Koper dobro rešena.  
 
Zavetišče je v mesecu marcu 2017 obiskala tudi varuhinja človekovih pravic v Republiki 
Sloveniji, ga. Vlasta Nussdorfer, ki je po predstavitvi izvajanja programa ter izkušenj 
uporabnikov sam program tudi pozitivno ocenila.  

 
 

2. SANACIJA PLAZU V KRNICI IN STANOVANJSKE HIŠE DIJANE MEŠTROVIĆ 
 

Prosim za informacije o tem, kakšne aktivnosti potekajo v letošnjem letu in bodo potekale za 
sanacijo samega plazišča in sanacijo stanovanjske hiše družine Meštrović. 
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper ima tudi v letu 2017 v planu izvajanje monitoringa na plazu v 
Krnici ter poškodovanem stanovanjskem objektu družine Meštrovič. 
Mestna občina Koper namerava v letošnjem letu pristopiti k izvedbi postopka za pridobitev 
izvajalca za prvo fazo sanacije plazu v Krnici.  

 



 

 

3. ODPISI DOLGA POSAMEZNEMU DOLŽNIKU MOK  do višine 1.000,00 evrov  
 

Župan MOK ima pravico, da posameznemu dolžniku MOK odpiše dolg do višine 1.000,00 
evrov, letno pa do skupne višine 30.000,00 evrov. 
 
Prosim za naslednje podatke o odpisanih dolgovih za zadnjih 6 let: ime in priimek ter naslov 
dolžnika, višina terjatve, datum računa, predmet računa ter vzrok za odpis. 
 
 
ODGOVOR: Župan MOK ima pravico, da posameznemu dolžniku MOK odpiše dolg do višine 
1.000,00 evrov, letno pa do skupne višine 30.000,00 evrov. 
Prosim za naslednje podatke o odpisanih dolgovih za zadnjih 6 let: ime in priimek ter naslov 
dolžnika, višina terjatve, datum računa, predmet računa ter vzrok za odpis.« 
 
V nadaljevanju  podajamo podatke o odpisu terjatev za zadnjih 6 let:  
 
ODPISI V LETU  2011 
 

Leto odpisa Podlaga za odpis Znesek Datum računa Predmet računa

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 156,48 16.3.2004 Pravdni stroški P369/00

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 96,00 16.3.2009 Izvršilni stroški P124441/2008

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 142,74 31.3.1999 Stroški izvršbe I99/00282

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 358,20 10.5.2004 Stroški izvršbe I1616/96

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 30,00 31.3.2008 Stroški izvršbe I1569/2007

13 Gostinstvo in turizem 2011 Sklep župana 27.12.2011 34,04 24.6.2009 Stroški izvršbe 2006-2009 IG 2006/00373

Globus film 2011 Sklep župana 27.12.2011 135,20 4.2.2002 Dovolilnice

HKS Sicura 2011 Sklep župana 27.12.2011 62,59 12.12.2001 Razpisna dokumentacija-0301

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 144,88 3.9.1998 Stroški hrambe -odvozvozila

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 84,40 4.5.2004 Stroški izvršbe I2468/98

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 62,22 30.6.1999 Hramba-odvoz vozila

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 64,55 3.5.2004 Stroški izvršbe I1640/98

Fizična oseba 2011 Sklep župana 27.12.2011 14,83 30.4.2005 Terjatve SOO Koper  
 
Razlog za odpis:  
 
V postopkih izvršb je bilo ugotovljeno, da dolžniki ne razpolagajo z nikakršnim premoženjem, 
nekateri so neizsledljivi oz. so se preselili v tujno. Pri tem je nujno upoštevati 
načelo ekonomičnosti izvršilnega postopka oz. da  izvršilni stroški ne presegajo višine terjatve 
in glede na to, da so zaradi prej navedenih razlogov nastajali le stroški izvršb in ne tudi 
poplačila terjatev. Zato je bil predlagan njihov odpis in sicer v skladu s pozitivno zakonodajo, 
ki ureja to področje.        
Terjatve iz naslova nameščanja tehničnih naprav-lisic in hrambe so bile odpisane zaradi 
zastaranja.   
 
 



 

 

ODPISI V LETU  2012 
 

Leto odpisa Podlaga za odpis Znesek Datum računa Predmet računa

Občina Piran 2012 Sklep župana 29.6.2012 902,26 1.1.1999 Kocjančičeva nagrada 1995-1996

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 232,43 19.9.1998 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 238,21 18.9.1998 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 232,87 1.10.1998 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 46,66 31.5.1999 Stroški postopka-odvoz vozil

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 230,65 3.9.1998 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 155,55 18.9.1998 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 161,77 3.9.1998 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 137,56 3.9.1998

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 339,38 1.1.1999 Pog.o koncesiji 353-344/95

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 168,43 30.6.1999 Stroški hrambe vozila

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 216,88 3.9.1998 Stroški hrambe vozila

Ryder d.o.o. 2012 Sklep župana 29.6.2012 205,04 2.3.2003 Tokovina

Fizična oseba 2012 Sklep župana 29.6.2012 72,19 6.7.2006 Dovolilnice  
 
Razlog za odpis:  
 
Terjatev za Kocjančičevo nagrado  je zastarala. Terjatve iz naslova nameščanja lisic in hrambe 
vozil ter ostalih terjatev so zastarale ali pa je bilo ugotovljeno, da dolžniki ne razpolagajo z 
nikakršnim premoženjem, nekateri so neizsledljivi oz. so se preselili v tujino ali so že pokojni.
  
  

Leto odpisa Podlaga za odpis Znesek Datum računa Predmet računa

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 19.9.2002 Odl.353-115698/02-Lisice

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 20.9.2002 Odl.353-115649/02-lisice

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 27.8.2003 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 18.10.2003 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 22.10.2003 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 22.10.2003 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 7.1.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 3.2.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 2.4.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 11.5.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 22.5.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 27.6.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 16.12.2004 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 17.2.2005 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 7.10.2005 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 4.10.2005 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 6.12.2005 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 6.1.2006 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 13.2.2006 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 17.2.2006 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 1.3.2006 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 7.6.2006 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 17.6.2006 Stroški lisic

Fizična oseba 2012 Sklep župana 7.11.2012 20,86 11.1.2006 Stroški lisic

    
Razlog za odpis:  
 
Gre za terjatve, ki so zastarale in jih kljub izterjavi v preteklosti ni bilo možno izterjati. 



 

 

 

Leto odpisa Podlaga za odpis Znesek Datum računa Predmet računa

Ares d.o.o. 2012 Sklep župana-inventura 2012 3,81 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Nova oskrba Vanganel 2012 Sklep župana-inventura 2012 14,83 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 83,46 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 417,29 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 25,97 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 417,29 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 13,96 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Trgivina Capris 2012 Sklep župana-inventura 2012 15,25 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 7,66 pred 1995 prevzete terjatve SOO

MW lajf d.o.o. 2012 Sklep župana-inventura 2012 14,17 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Panda Comerce Koper 2012 Sklep župana-inventura 2012 24,90 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 12,60 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Alcos d.o.o. 2012 Sklep župana-inventura 2012 11,11 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 208,65 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Požar d.n.o. 2012 Sklep župana-inventura 2012 57,59 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Tiluk d.o.o. 2012 Sklep župana-inventura 2012 21,94 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 9,89 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 9,88 pred 1995 prevzete terjatve SOO

V &M Koper 2012 Sklep župana-inventura 2012 4,75 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Tovarna kislin Iliris 2012 Sklep župana-inventura 2012 5,27 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 358,55 pred 1995 prevzete terjatve SOO

Fizična oseba 2012 Sklep župana-inventura 2012 9,50 pred 1995 prevzete terjatve SOO  
 
 
Razlog za odpis:  
 
Gre za terjatve, ki jih je občina 1995 prevzela od Skupnosti obalnih občin. Ker so terjatve izpred 
leta 1995, so zastarale. Prav tako ni bilo mogoče pridobiti dokumentacije iz takratnega obdobja.
      
 
V LETU  2013-ni bilo odpisov 
 
V LETU  2014-ni bilo odpisov 
 
 
ODPISI V LETU  2015 
 

Leto odpisa Podlaga za odpis Znesek Datum računa Predmet računa

Fizična oseba 2015 Sklep župana-inventura 2015 170,66 3.9.1998 Str.hrambe vozila

Fizična oseba 2015 Sklep župana-inventura 2015 167,99 25.9.1998 Str.hrambe vozila

Fizična oseba 2015 Sklep župana-inventura 2015 27,20 16.12.1997 Sklep Komunale GR086-SS  
 
Razlog za odpis 
 
Terjatve so zastarane, kljub izterjavi v preteklosti, jih ni bilo mogoče izterjati. 
 
 
V LETU  2016-ni bilo odpisov 
 

 
4. ČAKALNA VRSTA ZA OSKRBOVANA STANOVANJA 

 
Prosim za podatek o zasedenosti oskrbovanih stanovanj v letu 2016. Koliko prosilcev iz 
Mestne občine Koper in koliko prosilcev iz drugih občin (po posamezni občini) je v vrsti 
čakajočih in koliko časa že čakajo (datum vloge)? 



 

 

ODGOVOR: Nepremičninski sklad pokojninskega in invalidskega zavarovanja Ljubljana in 
Javni stanovanjski sklad Mestne občine Koper sta v objektu z naslovom Koper,  Oljčna pot 65 
A, lastnika 30 oskrbovanih stanovanj. 12 stanovanj je v lasti JSS MOK, 18 pa v lasti NSPIZ.  Vsa 
stanovanja so zasedena. 
 
Na spletni strani JSS MOK je objavljen razpis za zbiranje vlog za najem izpraznjenih 
oskrbovanih stanovanj. Na zadnji prednostni listi, ki jo je Komisija potrdila julija 2016, je 
uvrščenih 49 prosilcev, od teh jih ima prvih 31 stalno bivanje v občini Koper in Ankaran, 4 
prosilci imajo stalno bivanje urejeno v ostalih obalnih občinah, preostali prosilci pa so iz 
različnih krajev po Sloveniji.  
11 vlog čaka na obravnavo  Komisije, ki zaseda ob izpraznitvi posameznega stanovanja oz. 
vsaj enkrat letno – predvidoma v mesecu juliju 2017.  
 
Prednost pri dodelitvi izpraznjenega oskrbovanega stanovanja imajo občani Mestne občine 
Koper in občine Ankaran z daljšim stalnim bivanjem v občini, ne glede na datum prejema 
vloge.   

 
5. STROŠKI SVETOVANJA, ZASTOPANJA IN SODNI STROŠKI ZAPOSLENIH NA 

MOK V SODNIH POSTOPKIH 
 

Zaposleni na MOK imajo v skladu s pravilnikom pravico, da vložijo zahtevek za kritje 
navedenih stroških v primerih, da so toženi za dejanja, ki izvirajo iz njihovega dela pri MOK.  
 
Kakšni so za obdobje zadnjih 10 let naslednji podatki: 

- ime in priimek prosilca, 
- zadeva, na katero se nanaša prošnja za kritje stroškov, 
- višina doslej plačanih stroškov (posamezni zneski in datum plačila), 
- naziv odvetniške družbe ali druge pravne osebe, v korist katere je bilo izvršeno 

plačilo v zadevi zastopanja ali svetovanja za posameznega prosilca? 
 
 
ODGOVOR: Na podlagi aktov sprejetih v skladu z Navodili Mestne občine Koper v zvezi z 
izvajanjem Uredbe o načinu zagotavljanja brezplačne pravne pomoči javnim uslužbencem 
(Uradni list RS, št. 71/06), so bila porabljena proračunska sredstva v višini 1.721,03 EUR. 
Glede ostalih zahtevanih podatkov se lahko obrnete na vodjo urada za splošne zadeve. 
 

 
6. PLAČILO PRISPEVKA ZA NOVE  KANALIZACIJSKE PRIKLJUČKE (PRIKLOP 

NA JAVNO KANALIZACIJSKO OMREŽJE)  
 

Prosim za podatek po posamezni KS oz. naselju, koliko je stanovanjskih enot, ki bi se 
morale priključiti na  javno kanalizacijsko omrežje, ki je izgrajeno, pa se do danes še niso 
priključili.  Prosim za podatek, kdaj je bilo izgrajeno javno kanalizacijsko omrežje, ali so 
stanovalci prejeli poziv za priključitev in plačilo, kaj namerava Marjetica, d.o.o., v zvezi s to 
problematiko ukreniti.  
 
 
ODGOVOR: V razpredelnici, ki je priloga k odgovoru (priloga 1), navajamo sezname naselij, 
Krajevnih skupnosti in število stanovanjskih enot, ki bi se po veljavni zakonodaji lahko 
priključile na obstoječi javni kanalizacijski sistem. 
Na podlagi Uredbe o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode (Uradni list RS, št. 98/15, 
v nadaljevanju Uredba), lastnik objekta na območju izven meja aglomeracije mora za 
komunalno odpadno vodo, ki nastaja v objektu, zagotoviti odvajanje v javno kanalizacijo 
sosednje aglomeracije, če je dolžina kanalizacijskega priključka na vod javne kanalizacije 
manjša od 100 m in pri tem ne nastanejo nesorazmerno visoki stroški glede na koristi za 
okolje. Ta in lastnik objekta na stavbnem zemljišču, ki je opremljeno z javno kanalizacijo, 
morata zagotoviti, da je objekt zaradi priključitve na javno kanalizacijo opremljen s 



 

 

kanalizacijskim priključkom. Načrtovanje, gradnjo in vzdrževanje kanalizacijskega priključka 
zagotovi lastnik objekta, ki mu kanalizacijski priključek pripada, in je v njegovi lasti in 
upravljanju. 
Ob tem dodamo, da se v naravi porajajo še druge okoliščine oz. ovire, ki vplivajo na 
priključitev na javni kanalizacijski sistem, kot so gravitacija, medsoseski zemljiški spori, 
konfiguracija terena ali namestitev obstoječe javne infrastrukture (ceste, električna omrežja) in 
druge. 
V Marjetici Koper sproti dopolnjujejo evidenco uporabnikov, ki bi se na podlagi določil Uredbe 
morali priklopiti na javno kanalizacijsko omrežje. Gre za proces, ki se izvaja z individualno 
obravnavo vsakega gospodinjstva, ki je predmet priključitve. Marjetica Koper že danes 
uporabnikom posreduje obvestila glede njihovih obveznosti, v primeru ugotovljenih kršitev pa 
redno obveščajo pristojno inšpekcijo. 

 
PRILOGA 1: SEZNAM NASELIJ IN ŠTEVILO ENOT ZA PRIKLJUČITEV NA  JAVNI 
KANALIZACIJSKI SISTEM 
 
 

Zap. 
Št. 

NASELJE krajevna 
skupnost 

vseh 
st. 
enot 

bi se moral 
priključiti 

leto izgradnje 

            

1. ABITANTI Gradin 23     

2. BABIČI Marezige 115 61 1994 

3. BARIŽONI Hrvatini 35     

4. BELVEDUR Gradin 4     

5. BERTOKI Bertoki 368 31 1970 

6. BEZOVICA Črni kal 32 1 1997 

7. BOČAJI Marezige 22     

8. BONINI Vanganel 193 10 2003 

9. BORŠT Boršt 102     

10. BOŠAMARIN Škocjan 164 10 1988 

11. BREZOVICA PRI 
GRADINU 

Gradin 50     

12. BREŽEC PRI PODGORJU Črni kal 4     

13. BRIČ Šmarje 2     

14. BUTARI Gračišče 24     

15. CEPKI Črni kal 37     

16. CEREJ Hrvatini 41     

17. ČENTUR Vanganel 63 2 1994 

18. ČEŽARJI Pob – Čež 165 8 1991 

19. ČRNI KAL Črni kal 101     

20. ČRNOTIČE Črni kal 48     

21. DEKANI Dekani 457 96 2015 

22. DILICI Šmarje 12     

23. DOL PRI HRASTOVLJAH Črni kal 48 2 1997 

24. MOVRAŠKI DVORI Gračišče 22     

25. FIJEROGA Šmarje 21     

26. GABROVICA PRI ČRNEM 
KALU 

Črni kal 52 1 1993 

27. GALANTIČI Gračišče 10     

28. GAŽON Šmarje 195 12 2009 

29. GLEM Boršt 35     

30. GRAČIŠČE Gračišče 81 4 1995 

31. GRADIN Gradin 35     



 

 

32. GRINJAN Šmarje 43     

33. GRINTOVEC Šmarje 52     

34. HRASTOVLJE Črni kal 67   1997 

35. HRVATINI Hrvatini 401 8 1985 

36. JELARJI Škofije 64     

37. KAMPEL Škocjan 230 20 1990 

38. KARLI Gračišče 3     

39. KASTELEC Črni kal 24   2006 

40. KOLOMBAN Hrvatini 207 3 1985 

41. KOPER* Koper 2207 79 1954 

42. KOROMAČI BOŠKINI Gradin 12     

43. KORTINE Črni kal 40     

44. KOŠTABONA Šmarje 104     

45. KOZLOVIČI Marezige 35     

46. KRKAVČE Šmarje 162     

47. KRNICA Črni kal 26     

48. KUBED Gračišče 96   1995 

49. LABOR Boršt 53     

50. LOKA Črni kal 51     

51. LOPAR Marezige 55     

52. LUKINI Gračišče 24   1998 

53. MANŽAN Škocjan 122 10 1995 

54. MAREZIGE Marezige 207 10 1994 

55. MARŠIČI Gračišče 12     

56. MOČUNIGI Gradin 2     

57. MONTINJAN Marezige 39     

58. MOVRAŽ Gračišče 93   2000 

59. OLIKA Gračišče 9     

60. OSP Črni kal 90   1993 

61. PERAJI Gračišče 7     

62. PISARI Gračišče 8     

63. PLAVJE Škofije 195 9   

64. POBEGI Pob – Čež 361 21 1991 

65. PODGORJE Podgorje 106   2002 

66. PODPEČ Črni kal 33   1997 

67. POLETIČI Gračišče 33     

68. POMJAN Šmarje 80     

69. POPETRE Gračišče 62     

70. PRADE Bertoki 322 26 1980 

71. PRAPROČE Črni kal 18     

72. PREDLOKA Črni kal 25     

73. PREGARA Gradin 87     

74. PREMANČAN Hrvatini 56     

75. PUČE Šmarje 128     

76. RAKITOVEC Rakitovec 72   2010 

77. RIŽANA Črni kal 53     

78. ROŽAR Črni kal 14     

79. SIRČI Gradin 30     

80. SMOKVICA Gračišče 34     

81. SOCERB Črni kal 22     



 

 

82. SOČERGA Gračišče 39     

83. SOKOLIČI Gračišče 11     

84. SPODNJE ŠKOFIJE Škofije 447 15 2005 

85. SRGAŠI Šmarje 81 3 1995 

86. STEPANI Črni kal 14     

87. SVETI ANTON Sveti Anton 596 27 1994 

88. ŠALARA Koper 156 14 1987 

89. ŠEKI Gračišče 7     

90. ŠKOCJAN Škocjan 177 4 2007 

91. ŠMARJE Šmarje 274 1 1995 

92. TINJAN Škofije 111     

93. TOPOLOVEC Gradin 40     

94. TREBEŠE Gračišče 30     

95. TRIBAN Škocjan 60     

96. TRSEK Marezige 37     

97. TRUŠKE Marezige 35     

98. TULJAKI Gračišče 16     

99. VANGANEL Vanganel 184 7 1994 

100. ZABAVLJE Gračišče 23     

101. ZANIGRAD Črni kal 2     

102. ZAZID Zazid 49   2008 

103. ZGORNJE ŠKOFIJE Škofije 307 17 2010 

104. ŽUPANČIČI Šmarje 19     

105. ANKARAN   887 15 1980 

            

  SKUPAJ   12439 527   

      

 
Od tega KS v Kopru*: 

    

 
Za gradom 1 

   

 
Žusterna 29 

   

 
Semedela 25 

   

 
Olmo Prisoje 24 

    

 
Prosim tudi za podatek o številu uporabnikov, ki so se priključili na javno kanalizacijsko 
omrežje, pa še niso  poravnali obveznega  prispevka. Podatke prosim po naseljih z datumom 
priključitve, datumom računa in zneskom računa po posameznem uporabniku. Prosim za 
kopije izdanih računov. 
 
 
ODGOVOR: Največ kanalizacijskih priključkov je bilo zgrajenih v letu 2011: v Šmarjah je bilo 
priključenih na kanalizacijo 59 objektov, na  Škofijah 110 objektov in v Dekanih 210 objektov. V 
letu 2012 in 2013 so bili priključeni še štirje objekti v Dekanih in na Škofijah. 
Skladno z zahtevami Operativnega programa Republike Slovenije se podatki o pokritosti 
občine s kanalizacijskimi priključki  ne vodijo po krajevnih skupnostih,  pač pa po 
aglomeracijah, v katerih je lahko več naselij,  in po številu prebivalcev. Tako je na celotnem 
prispevnem območju Centralne čistilne naprave Koper  skupaj  39.582  možnih  uporabnikov, 
od tega  32.790 že priključenih na javno kanalizacijsko omrežje.  6.792 potencialnih 
uporabnikov še ni priključenih na javno kanalizacijsko omrežje. V  naseljih - aglomeracijah, ki 
ne morejo gravitirati na centralno čistilno napravo ampak na lokalne čistilne naprave,  je 3.806 
potencialnih uporabnikov. Od tega  je je že priključenih 1.307, večinoma v naseljih, ki ležijo na 
vodovarstvenem območju izvira Reke Rižane. 2.499 pa v ostalih naseljih. 



 

 

Na kateri pravni podlagi se določa znesek priključnine in kakšne so njihove višine za zadnjih 
pet let ter pogoji plačila, možne oprostitve ipd.? 

 
 
ODGOVOR: Uporabniki plačajo  za izgradnjo priključka enotno ceno 1.460,52 EUR,  ki jo 
predpisuje Odlok o določitvi enotne cene izgradnje priključka na javno fekalno kanalizacijsko 
omrežje (URL RS 123/2004) in velja za primere, ko se gradi kanalizacijsko omrežje v že 
obstoječih naseljih. Odlok omogoča, da se cena priključka plača v enotnem znesku, v 12 ali 24 
obrokih. Uporabniki se večinoma odločijo za plačilo v 24 obrokih,  le izjemoma se odločajo za 
plačilo v enkratnem znesku ali v 12 obrokih.  
Za območje Šmarij in Škofij so bile pogodbe sklenjene v celoti.  Za območje KS Dekani se še 
usklajujejo  podatki o zavezancih, pogodbe bodo izstavljene v prvem polletju. Pogodbe za 
priključke, zgrajene na območju Šmarij in Škofij,  še niso sklenjene z 12 zavezanci.  Za 5 
primerov nam niso znani razlogi zavrnitve podpisa, saj kljub večkratnim  pozivom  se 
zavezanci sploh  niso odzvali.  V treh primerih pogodbe niso bile izstavljene, ker zaradi 
neurejenih lastniških razmerij ni bilo možno ugotoviti naslova zavezanca. Dva zavezanca  sta 
odklonila podpis pogodbe, ker menita, da jima je bila med  gradnjo povzročena  škoda,  dva pa 
ker menita, da sta upravičena oprostitve plačila na podlagi predhodno sklenjenih pogodb o 
služnosti. Vsi ti primeri so posredovani v reševanje pravni službi.  Morebitnih oprostitev ali 
zmanjšanja plačila za izgradnjo kanalizacijskega priključka zaradi socialnega položaja lastnika 
ni bilo, saj tega odlok ne predvideva.  
 
Kanalščina za vse nove priključke se začne obračunavati takoj po priključitvi, ko JP Marjetica 
prevzame upravljanje omrežja. Temu sledi posredovanje podatkov o zavezancih  na RVK 
Koper, kjer uporabnika vnesejo v sistem plačnikov storitev javnega kanalizacijskega sistema 
(odvajanje in čiščenje).  
Večina  priključkov je bilo izvedenih v letu 2011, zato se prihodki  iz tega naslova v primerjavi  
2012 – 2013 niso povečali. Ker se kanalščina  obračunava na podlagi  porabe pitne vode, ki je 
bila za leto 2013 v primerjavi z letom 2012 manjša so se ustrezno temu  prihodki celo 
zmanjšali: 
Leto 2012: prihodek iz naslova kanalščine 2.339,619,19 EUR, porabljene pitne vode 2.199.683 
m3  
Leto 2013: prihodek iz naslova kanalščine 2.296,691,97 EUR, porabljene pitne vode 2.165.134 
m3 . 

 
 
7. VLOGE – PRIJAVE GRADNJE OZIROMA POSTAVITEV ENOSTAVNEGA OZ. 

NEZAHTEVNEGA OBJEKTA NA KMETIJSKIH ZEMLJIŠČIH V MOK IN GRADNJI 
NEZAHTEVNIH IN ENOSTAVNIH OBJEKTIH NA STAVBNIH ZEMLJIŠČIH V MOK  

 
Kakšno je število vlog, ki jih je prejela MOK v zvezi z gradnjo po Pravilniku o nezahtevnih in 
enostavnih objektih na kmetijskih in gozdnih zemljiščih ter po Odloku o nezahtevnih in 
enostavnih objektih na stavbnih zemljiščih v MOK? Koliko vlog je bilo pozitivno rešenih, 
koliko jih je v reševanju in koliko jih je bilo že zavrnjenih? Kakšni so vzroki zavrnitve?  
 
 
ODGOVOR: Vlog za izdajo soglasja skladno s Pravilnikom o nezahtevnih in enostavnih 
objektih na kmetijskih in gozdnih zemljiščih smo skupaj prejeli 7. Soglasje je bilo izdano v 
enem primeru, v enem primeru je bila izdaja soglasja zavrnjena (vlagatelj ni izpolnjeval vseh 
zahtev iz Pravilnika), preostalih pet vlog pa je še v reševanju, ker so bile vloge pomanjkljive.  
Odlok o nezahtevnih in enostavnih objektih na stavbnih zemljiščih ne predvideva izdaje 
soglasja za postavitev oz. gradnjo takih objektov. 
Prijav začetka gradnje, kot to predvideva Pravilnik o nezahtevnih in enostavnih objektih na 
kmetijskih in gozdnih zemljiščih, nismo prejeli. 



 

 

Katere inšpekcijske službe so pristojne za izvajanje nadzora nad obema aktoma? Kako bo 
MOK reševala zatečeno stanje? Ali ima MOK v zvezi s tem kakšno strategijo? 
 
 
ODGOVOR: Nadzor nad izvajanjem omenjenih aktov ima, skladno z veljavno zakonodajo, 
Inšpektorat RS za okolje in prostor, v primeru posegov na kmetijskih zemljiščih pa tudi 
Inšpektorat RS za kmetijstvo, gozdarstvo, lovstvo in ribištvo (v primeru nenamenske uporabe 
kmetijskih zemljišč) 

 
 

8. POKRITJE KOPRSKE TRŽNICE 
 

Koprska tržnica vse od izgradnje ostaja nepokrita, kar predstavlja problem tako ob slabem 
vremenu in nizkih temperaturah kakor tudi ob visokih temperaturah, saj se živila kvarijo in 
lahko postanejo tudi zdravju škodljiva. Neugodne temperature vplivajo tako na zdravje 
prodajalcev, kot na neprijetno počutje kupcev.  
 
Ali MOK namerava do konca leta 2018 uvrstiti v investicije pokritje koprske tržnice? V 
primeru negativnega odgovora prosim za pojasnitev razlogov. 
 
 
ODGOVOR: Tudi Mestna občina Koper se zaveda problematike nadkritja tržničnih prostorov, 
kjer se nahajajo stojnice, ki ne omogoča najboljše rabe te ključne mestne urbane točke v težjih 
vremenskih razmerah (visoke temperature, dež, burja,...). Želja lokalne skupnosti je, da se uredi 
celotno območje tržnice in ne samo prednja ploščad, predvsem v luči integriranja novega 
urbanega elementa, ki bi se zlil v homogeno celoto mestnega jedra, ob osrednji promenadi, 
pred samim vhodom v mesto ter kot stična točka med mestom in primestjem. Razvoj tržnice 
gre torej preko gole infrastrukturne naložbe, pri čemer je potrebno slediti vedno bolj 
aktualnemu povpraševanju po – kakovostnejših - lokalnih pridelkih, izdelkih ali storitev in 
zlasti po pristnem človeškem kontaktu, kjer lokalni prodajalec postane svetovalec in 
sogovornik.  
 
Žal pa je realizacija načrtov celotne ureditve območja odvisna od več dejavnikov, na katere 
Mestna občina Koper ne more neposredno vplivati. Objekti na tržnici (gostinski lokali, trgovine, 
restavracije, poslovni prostori), s katerimi tržnična ploščad deli usodo, so v celoti v zasebni 
lasti, kar pomeni, da je realizacija nadkritja odvisna od soglasja vseh uporabnikov oz. 
lastnikov, kar je pogoj za zagotovitev arhitekturne skladnosti in homogenega razvoja celotnega 
objekta. 

 
 

9. NADOMESTILO ZA UPORABO STAVBNEGA ZAMLJIŠČA ZA NEZAZIDANA 
STAVBNA ZEMLJIŠČA  
 

Prosim za naslednje podatke: 
- koliko je bilo zavezancev – fizičnih in pravnih oseb za plačilo v letu 2016, 
- koliko je bilo izstavljenih položnic oz. terjatvenih dokumentov in skupni znesek, 
- koliko je znašal najvišji in koliko je znašal najnižji znesek za letno plačilo nadomestila 

po posameznem zavezancu in 
- koliko pritožb ali zahtev za pojasnitev (pripomb) izračunov je prispelo in kako ste jih 

rešili (ugodno, neugodno, še nerešenih). 
 

Do zaračunavanja je prišlo z enoletno zamudo, saj je bil odlok sprejet že v letu 2015. Ali 
je prišlo zaradi navedenega do oškodovanja MOK, koliko in kdo je odgovoren za 
slednje? 

 
 



 

 

ODGOVOR: Zavezanci za plačilo nadomestila niso ločeni glede na to, ali plačujejo nadomestilo 
za zazidano oziroma nezazidano stavbno zemljišče, (isti zavezanec ima lahko v lasti 
nezazidano in zazidano stavbno zemljišče, pri čemer prejme eno odločbo o odmeri), temveč na 
fizične in pravne osebe. V letu 2016 je bilo izdanih skupno 18.481 odločb in sicer 17.540 odločb 
fizičnim osebam in 941 odločb pravnim osebam. V letu 2016 je tako skupni znesek 
obračunanega NUSZ znašal 10.218.461,86 €, od tega cca. 240.000 € za nezazidana stavbna 
zemljišča.  
Najnižji skupni znesek odločbe določa Zakon o davkih občanov in znaša 5,00 €. 
Najvišji znesek odmere za nezazidana stavbna zemljišča je znašal 11.229,72 €. 
 
Tekom vzpostavljanja baze podatkov in po izdaji informativnih izračunov je prispelo 222 pisnih 
pripomb oziroma zahtev za pojasnilo informativnega izračuna ter več prošenj za pojasnilo po 
telefonu oz. osebno na Uradu.  
Zoper odločbo o odmeri NUSZ za leto 2016 se je pritožilo 395 zavezancev. 
S podatkom o ugodno rešenih oziroma neugodno rešenih odločbah ne razpolagamo, saj vse 
pritožbe še niso rešene. Vloženih je bilo 68 pritožb PO in 327 pritožb FO, pri čemer se te ne 
ločujejo glede na to, ali je bila odmera obračunana za zazidano ali nezazidano stavbno 
zemljišče. V reševanju je še približno ¼ pritožb FO in 2 pritožbi PO. 
 
Zamik pri prvi odmeri NUSZ za nezazidana stavbna zemljišča je posledica pripravljanja 
podatkov, ki je terjalo predvsem veliko ročnega pregledovanja in vnašanja. Glede na negativne 
izkušnje, ki so jih imele druge občine, ki so že pristopile k odmeri nadomestila za nezazidana 
stavbna zemljišča (na primer milijonski zneski, ki so razburjali fizične osebe), smo se skušali 
podobnim napakam in vznemirjanju ljudi izogniti z ročnim pregledovanjem podatkov in 
območij.  

 

 
10. UREDITEV DOSTOPNE POTI DO STANOVANJSKIH HIŠ NAD NOGOMETNIM 

IGRIŠČEM V DEKANIH 
 
V odgovorih na vprašanja, postavljena na 14. redni seji Mestnega sveta MOK dne 16. 6. 
2016,  ste podali naslednji odgovor: »Na omenjenem območju se načrtuje ureditev 
celotne komunalne infrastrukture vključno z ureditvijo obstoječe poti. Po pridobitvi 
predlogov za ureditev infrastrukture, se bo v skladu s finančnimi možnostmi pristopilo k 
urejanju območja in sanacijo obstoječe poti. Glede sprotnega vzdrževanja pa smo bili s 
strani KS Dekani seznanjeni, da so pred nekaj meseci priskrbeli tampon in utrditev 
podlage na omenjeni poti.« 
 
Kdaj se načrtuje ureditev celotne komunalne infrastrukture vključno z ureditvijo obstoječe 
poti? Ali so predlogi za ureditev že izdelani, kdaj jih lahko dobimo na vpogled? Kdaj bo 
izvedena celovita sanacija, saj sta tampon KS dež in burja raznesla že zdavnaj in je pot 
ponovno v zelo slabem stanju. Če ima MOK pol milijona evrov za nakup gradu, potem ne 
moremo govoriti o pogojniku sanacije glede finančnih zmožnosti. Predlagam, da si 
pristojni ogledate pot in dokončno ukrenete potrebno sanacijo.  

 
 

ODGOVOR: Omenjeno območje je del ureditve celotnega območja »Severni del nad 
igriščem Dekani«, kateri se načrtuje kot integralni del ureditve naselja Dekani v sklopu 
Občinskega prostorskega načrta. Izvedba končne ureditve komunalne infrastrukture za 
območje »Severni del nad igriščem Dekani« bo izvedena v skladu s sprejetim prostorskim 
aktom. 

 
 

11. HIPOTEKE NA PREMOŽENJU MESTNE OBČINE KOPER – PRETORSKA 
PALAČA 
 

Z vašim dopisom z dne 12. 2. 2016 pod številko 090-5/2016 ste mi sporočili: 



 

 

»Mestna občina Koper je na podlagi javnega razpisa v letu 2005 odtujila objekt na naslovu 
Titov trg 1/b (Čevljarska 1), stoječ na parc. št. 1382, 1383/2, 1381/1, 1381/2, 1381/4 in 
1381/5 k. o. Koper. V nadaljevanju je bilo treba izdelati načrt etažne delitve in uskladiti 
zemljiškoknjižno stanje z dejanskim. Navedeni objekt je nato bil večkrat predmet prenosa 
lastninske pravice, v času ko je bil lastnik za zavarovanje terjatev upnik Mercator, d. d., 
Poštna banka Slovenije, d. d., in Raiffeisen banka, d. d.. Nepremičnina, ki je last Mestne 
občine Koper in nikoli bila predmet prenosa lastninske pravice je parc. št. 2605-1381/6-0 k. 
o. Koper in jo je družba MTN Inženiring, d. o. o., prenesla na Mestno občino Koper na 
podlagi uskladitvene pogodbe št. 35280-35/2013 z dne 21. 1. 2014. V vmesnem času je bil 
izdelan načrt etažne delitve in izveden v zemljiški knjigi, pri čemer je posamezni del stavbe 
znakom 2605-2105-1 k.o. Koper, last družbe MTN Inženiring v stečaju, za kar je v teku 
podpis novo uskladitvene pogodbe katere predmet je tudi zemljiškoknjižno dovolilo za izbris 
hipotek na preostalih delih stavbe.« 
 
Glede na zgoraj zapisano  sprašujem: ali so izbrisane hipoteke v višini 450.000,00 evrov, 
100.000,00 evrov, 350.000,00 evrov in 4.072,13 evrov s pripadki? Ali je bila in kdaj je bila 
sklenjena nova uskladitvena pogodba z zemljiškoknjižnim dovolilom za izbris hipotek? 
Prosim za vpogled v dokumentacijo.   
 
 
ODGOVOR: Hipoteke, ki so bile zaradi neizvedene etažne delitve vpisane na nepremičnini v 
lasti MOK, so po vzpostavitvi etažne lastnine in ureditvi razmerij s hipotekarnimi upniki družbe 
MTN Inženiring d.o.o.- v stečaju, na podlagi sodne poravnave,  sedaj v postopku izbrisa v 
zemljiški knjigi.   
Dokumentacija je na vpogled pri Uradu za nepremičnine, Služba za poslovne prostore.   

 
 

12. PARKIRIŠČE NASPROTI BIVŠE BANKE KOPER 
 

Kako je urejeno poslovno razmerje med MOK in uporabnikom parkirišča (zemljišča)? Za 
koliko časa je zemljišče oddano? Kakšne so medsebojne obveznosti in terjatve vse od 
sklenjene pogodbe dalje do danes? Kakšne so prednosti in pozitivni finančni učinki v MOK v 
zvezi z navedenim poslovno finančnim razmerjem? 
 
 
ODGOVOR: Zemljišče nasproti stavbe nekdanje Banke Koper, ki v naravi predstavlja parkirišče 
(parc. št. 1451/6 in 1451/7 k.o. Koper ) je v zasebni lasti. Mestna občina Koper z lastnikom 
navedenih nepremičnin ni v nikakršnem poslovnem razmerju.  
 
 

13. PARKIRIŠČE POD OSNOVNO ŠOLO KOPER 
 

Koliko parkirnih mest je zgrajenih?  Koliko je nakupov mesečnih abonmajev? Kakšna je cena 
mesečnega abonmaja? Koliko parkirišč uporabljajo zaposleni na šoli ter ali imajo slednji nižjo 
ceno od ostalih uporabnikov parkirišča? Kdo upravlja s parkiriščem?   
 
 
ODGOVOR: Marjetica Koper v okviru izvajanja izbirne lokalne gospodarske javne službe 
»upravljanje določenih javnih parkirišč« (gre za t. i. „modre cone“) upravlja 3752 parkirnih 
mest na 34 parkirnih območjih v Mestni občini Koper in Občini Ankaran (33 parkirnih con + 
parkirno območje za koprsko tržnico znotraj zapornic) ter Parkirišče za avtodome ob glavni 
železniški postaji z 38 parkirnimi mesti, ki so namenjena izključno avtodomom. Marjetica Koper 
upravlja še dve garažni hiši s skupno 198 mesti (Garažna hiša pod OŠ Bonifika in Garažna hiša 
pod Areno Bonifika). 
 



 

 

Zaradi lažjega pregleda, navajamo podatke o nakupih mesečnih abonmajev od začetka leta 
2017, do 7. marca, po vrstah prodanih abonmajev: 
• Posebni abonma : skupno 505 prodanih abonmajev (mesečni, 2 mesečni, 3  mesečni, 6 
mesečni in letni). 
• Splošni mesečni: skupno 1.913 prodanih abonmajev (mesečni, 2 mesečni, 3 
 mesečni, 6 mesečni in letni). 
• Za tržnico (znotraj zapornic): skupno prodanih 54 splošnih in 22 abonmajev za 
 stanovalce. 
 
Cene mesečnih parkirnih abonmajev se razlikujejo in so določene v „Sklepu o izvajanju javne 
službe „upravljanje določenih javnih parkirišč“, ki poleg cen določa tudi pogoje za uporabo 
parkirišč. Vse cene navajamo v nadaljevanju. 
 
Vrste in cene mesečnih abonmajev: 
• Splošni abonma za občane s stalnim prebivališčem v Mestni občini Koper, za vozilo v 
 njihovi lasti, ki sklenejo letno pogodbo: 15 EUR/mesečno. 
• Splošni abonma za občane s stalnim prebivališčem v Mestni občini Koper, za vozilo v 
 njihovi lasti, ki ne sklenejo letne pogodbe: 20 EUR/mesečno. 
• Splošni abonma za občane drugih občin: 30 EUR/mesečno. 
• Posebni abonma za občane s stalnim prebivališčem v Mestni občini Koper, za vozilo 
 v njihovi lasti (makadamsko parkirišče za Tržnico): 10 EUR/mesečno. 
• Posebni mesečni abonma za uporabo parkirišč znotraj zapornic, za mestno Tržnico: 
 50 EUR/mesečno. 
• Posebni letni abonma za uporabo parkirišča znotraj zapornic, za mestno Tržnico, za 
 prebivalce določenih predelov starega mestnega jedra: 50 EUR/letno. 
• Posebni abonma za parkirišča „Parkiraj in se pelji“ oz. P+R: 10 EUR/mesečno. 
 Mesečni abonma omogoča koriščenje dveh brezplačnih voženj v mestnem 
 avtobusnem prometu na dan. Pogoj za pridobitev abonmaja P+R je predhodni,
 enkraten nakup brezkontaktne vrednostne kartice Koper Card Plus, ki stane 2,50 
 EUR. 
• Vse cene vključujejo DDV. 
Cene in pogoje uporabe tega parkirišča določa „Ceniku storitev in splošni pogoji uporabe 
Javnega podjetja Marjetica Koper za uporabo parkirnih mest v Garažni hiši pod Osnovno šolo 
Koper.  
Cena mesečnega abonmaja za uporabo GH pod OŠ Koper je 50 evrov/mesečno. 
Cena mesečnega abonmaja za uporabo GH pod OŠ Koper za zaposlene na OŠ Koper je 20 
EUR/mesečno. 
 
Število prodanih abonmajev zaposlenim OŠ Koper od začetka leta 2017: 
Januar 2017 – 79 prodanih abonmajev za zaposlene v OŠ Koper. 
Februar 2017 – 83 prodanih abonmajev za zaposlene v OŠ Koper. 
 
Upravitelj Garažne hiše pod Osnovno šolo Koper je družba Marjetica Koper. 

 
 

14. KONCESIJE ZA ZDRAVSTVO V MOK  
 

Katere koncesijske pogodbe so se v letu 2016 iztekle ter kako so bile na novo podeljene 
(datum javnega razpisa,...)? Ali so bile podaljšane predhodnim koncesionarjem, če ne, kdaj 
je posameznika MOK obvestila o nepodaljšanju? Kakšne so obveznosti MOK v zvezi z 
obveščanjem obstoječih koncesionarjev? Kakšni so bili vzroki, da se posameznikom 
koncesije niso podaljšale (prosim za navedbo razlogov po posamezniku)?  
 
 
ODGOVOR: V letu 2016 se je izteklo koncesijsko pogodbeno razmerje koncesionarki Denis 
Ačko –Jarkovič in Zdravstvenemu zavodu D.D.M. KOPER. 
S koncesionarko Denis Ačko-Jarkovič je bilo na podlagi odločbe o podaljšanju koncesije 
sklenjeno pogodbeno razmerje za naslednje petletno obdobje. 



 

 

S potekom obdobja petih let se je z dnem 20.12.2016 koncesijsko razmerje s koncesionarjem 
Zdravstveni zavod D.D.M. Koper zaključilo, o čemer je bil obveščen z dopisom z dne 
16.12.2016. O zaključku koncesijskega razmerja so bili obveščeni tudi Območna enota Koper 
ZZZS, Zdravniška zbornica Slovenije ter koordinator zobozdravstvene dejavnosti v Mestni 
občini Koper. Območna enota ZZZS je vse opredeljene paciente o tem obvestila in jih usmerila 
k drugim izvajalcem zdravstvenih storitev.  
Vprašanja prenehanja in podaljšanja koncesijskega razmerja se urejajo sporazumno, po volji 
pogodbenih strank. Mestna občina Koper k podaljšanju koncesijskega razmerja s 
koncesionarjem Zdravstveni zavod D.D.M. Koper ni pristopila. 

 
 

15. ENERGETSKE IZKAZNICE STANOVANJSKIH OBJEKTOV V LASTI JSSK 
 

Ali je JSSK poskrbel za izdelavo vseh energetskih izkaznic za stanovanjske objekte v lasti 
JSSK? Kdo je bil izvajalec in koliko je izdelava energetskih izkaznic stala? Ali so najemniki 
stanovanj prejeli energetske izkaznice? 
 
 
ODGOVOR: Do danes ima 299 stanovanj v lasti JSS MOK že izdelane energetske izkaznice.  
Skladno s 1. odstavkom 334. členom  Energetskega zakona (Uradni list RS, št. 17/14 in 81/15) 
energetske izkaznice ni potrebno zagotoviti v primeru, če se stanovanje prodaja oz. oddaja 
najemniku, ki je pred najemom v stavbi ali njenem posameznem delu že imel prijavljeno stalno 
ali začasno prebivališče, nam za stare najemnike po zakonu energetske izkaznice ni potrebno 
zagotoviti.  
Energetske izkaznice se naročajo za oddaje stanovanj novim najemnikom, ki pred najemom v 
stanovanju še niso imeli prijavljenega stalnega ali začasnega prebivališča.  
Ko gre za objekt, ki je v 100% lasti JSS MOK, izdelavo energetskih izkaznic za celoten objekt  
naroča lastnik, JSS MOK, na osnovi zbiranja ponudb, ter izdelavo odda najcenejšemu 
ponudniku. Ko pa gre za stanovanja v objektu, kjer so še ostali etažni lastniki, za izdelavo 
energetske izkaznice poskrbi upravnik objekta na osnovi zbiranja najcenejše ponudbe. Izbira 
izdelovalca energetske izkaznice se potrjuje na zboru etažnih lastnikov. Izdelovalci za naša 
stanovanja so do sedaj bili: 

- KOPE, Peter Koren s.p. 
- Legada d.o.o. Koper 
- ARCH IDEA d.o.o. Trzin 

Vrednost izdelave energetskih izkaznic, ki jih je naročal JSS MOK je 4.410 EUR. 
Najemniki neprofitnih stanovanj niso prejeli energetskih izkaznic. Skladno s 1 odstavkom 336. 
člena Energetskega zakona, mora lastnik v stavbah, kjer je lastnik javni sektor, energetske 
izkaznice namestiti na vidno mesto. Energetske izkaznice so izobešene na oglasnih deskah 
posameznih objektov. 
 

 
16. POBUDA ZA IZDELAVO ANALIZE STANJA INVALIDOV V MOK 

 
Mestna občina Koper nima izdelane analize stanja invalidov v občini, zato predlagam, da 
strokovne odgovorne službe MOK pristopijo k projektu in pripravijo temeljito analizo, ki bo 
podlaga za razreševanje tovrstne problematike. Na vsakem koraku smo priča raznim oviram, 
največ na področju infrastrukture. 
 
 
ODGOVOR: Mestna občina Koper na različne načine rešuje problematiko skupin prebivalcev z 
različnimi vrstami invalidnosti, od zmanjševanja arhitektonskih ovir za invalide do 
sofinanciranja programov in aktivnosti  invalidskih organizaciji. Poleg tega občina sofinancira 
samostojne oblike bivanja za invalide; osebno asistenco invalidom; zagotavlja dostopnosti do 
prevoza, tudi šolskega; spodbuja vključevanje invalidov v redne oblike vzgoje, izobraževanja 
in usposabljanja; podpira vseživljenjsko učenje odraslih invalidov; spodbuja medgeneracijske 
oblike sodelovanja, prostovoljstva in javnih del za pomoč starejšim in starajočim se invalidom; 
zagotavlja druge programe in storitve, ki omogočajo samostojno in neodvisno življenje 



 

 

invalidom ne glede na bivalne okoliščine; ipd. Občina ima z različnimi invalidskimi 
organizacijami konstruktiven odnos, tako da neposredno pridobiva informacije o njihovih 
potrebah. Glede na navedeno menimo, da projektni pristop k izdelavi temeljite analize stanja 
invalidov v občini trenutno ni potreben. 
Občina spoštuje različnost in sprejema vse oblike invalidnosti s ciljem izenačevanja možnosti 
in nediskriminatornosti ter dostopnosti na vseh področjih življenja.  

 
 

17. ČESTITKE MOK VISOKIM JUBILANTOM 
 

Župan MOK pošilja visokim jubilantom voščilo ob rojstnem dnevu. Pričakovala bi, da bo to 
voščilo na lepi voščilnici v znaku in barvah MOK, dejansko pa naši jubilanti prejmejo le 
skromen dopis A4 formata, ki res ni v ponos tako veliki in bogati občini, kot je MOK. 
Predlagam, da se izdela posebna čestitka, ki bo primerna in obarvana z barvami občine.  
 
Za odgovore se zahvaljujem.« 
 
 
 

 
Koper, 30. marca 2017      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


